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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

دربرنامه این هفته »هریکشنبه یک افتتاح« چندین پروژه عمرانی در منطقه 13 شهرداری به بهره برداری رسید؛  

طعم توسعه و تحول در فعالسازی مناطق
          شهردار اصفهان : منطقه 13 منطقه اي است که از پروژه های بزرگ نیز بی نصیب نمی ماند، علاوه بر خط سه مترو بخشی از حلقه حفاظتی شهر اصفهان به عنوان پروژه اي بزرگ از این منطقه رد 

می شود

 

8

اقتصاد ایران بدون بورس؛ 

از کجا به کجا 
می رسیدیم؟

۱- با یک برنامه دقیق و حساب 
شــده به ضرابخانه یک کشــور 
اروپایی ورود می کنند. تعدادی را 
به گروگان می گیرند. با ایده های 
مختلف چند روز پلیس را سر کار 
می گذارند. مکررا با ترفندهایی 
زمان می خرند. در چند روز یک 

میلیارد یورو پول چاپ می کنند.
در اوج داســتان و تــاش برای 
خروج پول ها از ضرابخانه، رئیس 
گروه به مامــور اصلی پلیس ها 
برای رســیدگی به ایــن اتفاق 
می گوید: »مگه ما چیکار کردیم؟ 
برات مشکلی نداره که خیلی از 
مسئولان این کارو بکنن؟ سال 
۲۰۱۱ بانک مرکزی اروپا ۱۷۱ 
میلیارد یورو چــاپ کرد. همون 
کاری که ما داریم انجام می دیم. 
میدونی اون همه پول کجا رفت؟ 
به بانک ها. یک راســت رفت تو 
جیب پولدارترین آدم ها. اون موقع 
کســی گفت بانک مرکزی اروپا 
دزده؟ نه. تزریق نقدینگی. اینه 

اسمی که واسه اش گذاشتن«.
ســریال از  بخشــی   ایــن 

 Money Heist است....

عزم جزم دولت برای ورود 
استارت آپ ها به بازار 

سرمایه
سهام اولین شرکت استارت آپی هفته اول مرداد 
ماه در بورس عرضه می شود و اعام این خبر از 
سوی وزیر اقتصاد نشان می دهد دولت عزم خود 

را جزم کرده است.
شــرکت های نوپا یا اســتارت آپ ها، کســب 
وکارهایی هســتند که معمولاً بــه تازگی و در 
نتیجه کارآفرینی ایجاد شده اند، رشد سریعی 
داشته و در جهت تولید راه حلی نوآورانه و دوام 
پذیر ارائه می دهند. چندی اســت که به دنبال 
رونق کار استارت آپ ها در میان کسب وکارها و 
عزم جدی دولت برای ورود شرکت های فعال در 
حوزه اقتصاد دیجیتال به بازار سرمایه خبرهایی 

مبنی بر ورود این شرکت ها به بازار سرمایه...

ابراهیم علیزاده | تجارت نیوز
یادداشــــت
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2 ادامه در صفحه 

آخرین قیمت خودروها در بازار

خودرو همچنان در سربالایی قیمت
همزمان با افزایش قیمت ها در بازارهای طا، ارز و مسکن 

رشد قیمت ها در بازار خودرو نیز شتاب 
گرفته است؛ بازار خودرو درحالی روزهای 

پرالتهابی را سپری می کند که تعداد 
معامات آن به کف رسیده است و حجم 

غالب تقاضا به سمت خودروهای سفارشی 
از کارخانه حرکت کرده است.

اقدامات صورت گرفته برای کنترل رشد...

مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان:

جیره بندی آب و خاموشی برق در اصفهان نخواهیم داشت

کشاورزان در زمان 
پیک مصرف با 
خاموش کردن 
چاه های خود 

مشمول پاداش 
خواهند شد و ادارات 

و صنایع جهت 
همکاری با شرکت 

برق مولدهای امدادی 
خود را در سیستم 

قرار دهند

 مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان گفت: با وجود پیش بینی افزایش دو تا سه درجه ای دمای هوای اصفهان در مرداد ماه، با تمهیدات صورت گرفته، 
جیره بندی آب و خاموشی برق نخواهیم داشت. منصور شیشه فروش در خصوص مدیریت منابع آبی اصفهان با توجه به برخی پیش بینی ها مبنی بر 
افزایش دمای هوا در مرداد ماه، اظهار کرد: خرداد امسال هوا دو درجه از سال گذشته گرمتر و  در تیر ماه اندکی خنک شد، اما مطابق آخرین پیش بینی ها 

در مرداد ماه دمای هوای اصفهان نسبت به سال گذشته بین 2 تا 3 درجه افزایش خواهد یافت.

وی تصریح کرد: با افزایش هر 
درجه دمای هــوا مصرف آب 
بین ۱۰ تا ۵ درصد افزایش می 

یابد.
مدیرکل مدیریت بحران استان 
اصفهان افزود: براین اســاس 
مطابق آخرین پیش بینی ها 
برای گذر از گرمای هوا، در جلسه مدیریت 
بحران استان دستورالعمل هایی به دستگاه 
های مختلف در حوزه های شرب، کشاورزی، 

فضای سبز، صنعت و ... اباغ کردیم.
وی گفت: قرار شد تمام شــهرداری ها آب 
مورد نیاز فضای ســبز خود را از آب شرب 
جدا کنند و خوشبختانه امروز در ۱۰۷ شهر 
استان این کار انجام شده است، همچنین 
مقرر شد آبیاری فضای ســبز را به صورت 

شبانه انجام دهند.
شیشه فروش با بیان اینکه برای پیشگیری 
از پرت آب به پرسنل آبیاری تمام دستگاه ها 
و شهرداری ها آموزش های لازم داده شده 
است، اضافه کرد: شهرداری ها باید تجهیزات 
کاهش مصرف آب را مورد استفاده قرار دهند 
و امروز ۵۰ درصد آبیاری فضای سبز شهرها 
مجهز به سیستم های آبیاری نوین قطره ای 

و بارانی است.
وی افزود: در حال حاضر متوسط بارندگی 
استان بین ۱۰۰ تا ۱۲۰ میلیمتر است و با 
توجه به قرارگیری استان در منطقه خشک 
و نیمه خشک کشور، سیاست های متناسب 

با کم آبی در حال اجرا است.
مدیرکل مدیریت بحران اســتان اصفهان 
با اشــاره به راهکارهای کاهش مصرف آب 
در بخش صنعت، گفت: به تمام واحدهای 
صنعتی مستقر در شهرک های صنعتی اباغ 
کرده ایم که آبیاری فضای سبز آنها به غیر از 
آب های سطحی باشد، همچنین با استفاده 
از پساب و بازچرخانی آب در صنعت، موجب 
صرفه جویی در مصرف آب شوند و صنایع 
تعمیرات و اورهــال خود را در پیک مصرف 

آب و برق انجام دهند.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر رودخانه 
زاینده رود جهت کشت تابستانه کشاورزان 
باز اســت، اظهار کرد: پیش از این با توجه 

به شرایط و اقلیم استان، روش های بهینه 
مصرف را به کشــاورزان اباغ کرده بودیم و 
تاکنون بیش از ۱۲۰ هــزار هکتار از اراضی 
کشاورزی استان مجهز به سیستم های نوین 
آبیاری شده و بیش از ۲۰۰۰ هکتار گلخانه 
در استان ایجاد شده است و مدیریت مزرعه 

در استان در حال انجام است.
شیشــه فروش همچنین به کاهش سطح 
زیرکشت برنج در استان اصفهان اشاره کرد و 
گفت: با حذف بسیاری از اراضی کشت برنج 
در اصفهان در حال حاضر ۶۰ درصد میزان 

کشت برنج در استان کاهش یافته است.
وی افــزود: همچنیــن جهاد کشــاورزی 
اصفهان نســبت به اباغ الگوی مناســب 
 کشــت و آمــوزش کشــاورزان اقــدام 

کرده است.
مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان در 
ادامه به موضوع صرفه جویی در مصرف آب 
شرب اشاره کرد و توضیح داد: سال گذشته ۵ 
هزار لوازم کاهنده مصرف آب توسط شرکت 
آبفا به خانــواده ها تحویل داده شــد که با 
بررســی های صورت گرفته در سال جاری 
مشخص شــد بین ۲۰ تا ۲۵ درصد کاهش 

مصرف آب داشته ایم.
وی با بیان اینکه نصب ســایبان های کولر 
موجب صرفه جویی ۲۵ درصدی مصرف آب 
کولرها می شود، اظهار کرد: در راستای صرفه 
جویی در مصرف آب در استان، جلوگیری و 
نشست یابی شــبکه های فرسوده آب، تله 
متری شبکه آب، نشت یابی لوله های ۱۴۰۰ 
آب صورت گرفته و با ایجاد خانه فرهنگ آب 

اقدامات موثری انجام شده است.
شیشه فروش با بیان اینکه در بخش اداری 
نیز بخشنامه ای مبنی بر کاهش ۲۰ درصدی 
مصرف آب به تمام ادارات اباغ شده و آنها 
باید از شیرآلات کاهنده مصرف آب استفاده 
کنند، گفت: از سوی دیگر تمام مدارس باید 
به سیستم های پدالی آب مجهز شوند و در 
بخش تجاری نیز تمام صنوف موظف شدند 

مطابق با الگوی مصرف آب رفتار کنند.
وی همچنین به تعامل بین شــرکت آبفا و 
نظام مهندسی ســاختمان استان اصفهان 
اشــاره کرد گفت: در این راســتا با تدوین 

الگویی قرار است تا پروژه هایی که نیاز به بتن 
ریزی دارند از آب غیرشرب استفاده کنند.

مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان با 
بیان اینکه در تصفیه خانه باباشیخعلی ۱۲ 
مترمکعب بر ثانیه تحویل آب انجام می شود 
و همچنین یک مترمکعب بر ثانیه از ظرفیت 
آب های زیرزمینی استفاده می شود، اظهار 
کرد: در این شرایط ۲.۵ مترمکعب بر ثانیه با 
کمبود آب مواجه هستیم که در پیک گرما 
و کرونا و برای گذر از این شــرایط باید تمام 
بخش ها موظف به صرفه جویی در مصرف 

آب هستند.
وی تصریح کرد: با تمهیدات صورت گرفته 
تابستان امســال اصفهان جیره بندی آب 

نخواهد داشت.
شیشــه فروش همچنین بــه پیش بینی 
افزایش مصرف برق در مــرداد ماه با توجه 
به افزایش دمای هوا در اصفهان اشاره کرد 
و گفت: متناسب با این شــرایط جلسه ای 
با اداره برق برگزار کرده ایم و توصیه شــد 
مولدهای امــدادی برق در دســتگاه های 
مختلــف راه اندازی شــود تا در ســاعات 
 پیک مصــرف ۱۲ تا ۱۶ بعدازظهــر آنها را 

 مدار کنند.
وی همچنیــن افزود: کشــاورزان در زمان 
پیک مصرف با خاموش کــردن چاه های 
خود مشمول پاداش خواهند شد و ادارات 
و صنایع جهــت همکاری با شــرکت برق 
 مولدهای امدادی خود را در سیســتم قرار 

دهند.
مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان با 
تاکید بر اینکه ادارات جهت روشنی اتاق های 
خود از نور خورشید اســتفاده کنند، افزود: 
از ســوی دیگر اســتفاده از لامپ های کم 
مصرف و خاموش کــردن چراغ های اضافه 
و خاموش کردن سیســتم های سرمایشی 
 در پیک مصــرف بــه تمــام ادارات اباغ 

شده است.
وی افزود: شهرداری ها، پارک ها و معابر نیز 
از لامپ های کم مصرف اســتفاده کنند و 
امیدواریم با اجرای دقیق این استراتژی ها 
اصفهان طی مرداد امسال خاموشی نداشته 

باشد.

ایسنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

7 سه شنبه| 31 تیر 1399| 21 جولای 2020 | 29 ذی القعده 1441 | سال دوم| شماره 551|  صفحه اول

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,735,00011,220,000قدیم

سکه طرح 
9,900,00011,000,000جدید

5,640,0005,750,000نیم سکه

3,400,0003,500,000ربع سکه

1800,0001820,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,429,9004,827,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18994,8001,114,400 عیار

طلای آب شده 
4,300,0004,829,000نقدی

یک گرم طلای 
241,323,3001,486,500 عیار

گـــزارش

هیچ بیمار دیابتی با نسخه پزشک بدون دارو نمانده  است؛ 

توزیع مناسب انسولین در بازار

معاون غــذا و داروی 
دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان با اشاره به انواع انسولین های موجود 
در بازار دارو گفت: تاکنون هیچ بیمار دیابتی 

با نسخه پزشک بدون دارو نمانده  است.

ابوالفضل اصانی در ارتباط با انواع انسولین های 
موجود در بازار داروی ایــران و نحوه توزیع آن ها 
اظهار داشت: فراورده های انسولین موجود در بازار 
دارویی کشور دو دسته هستند، دیال ها و قلم های 
انسولین که دیال های انسولین در دو نوع رگولار و 

ان.پی.اس موجود هستند.
وی ادامه داد: دیال های انســولین توســط سه 
شرکت داخلی در کشور تولید شده و به وفور در 
داروخانه های سراسر کشور یافت می شوند و هیچ 
کمبودی وجود ندارد و بعضاً به گونه ای است که 

تاریخ این فراورده ها می گذرد.
معاون غــذا و داروی دانشــگاه علوم پزشــکی 
اصفهان در رابطه با دســته دوم انســولین های 
مصرفی در کشور تصریح کرد: دسته دوم قلم های 
انســولین هســت که حدود ۶ قلم انسولین در 
بازار دارویی کشور موجود اســت که 3 نوع قلم 
با نام های نوومیکس، نوورپیــد و گارژین ) با نام 
تجاری لنتوس( بیشترین اســتفاده  را در میان 

مصرف کنندگان دارند.
وی افزود: قلم های نوومیکس و نوورپید وارداتی 
بوده ولی شرکت نوونورویکس در تهران درحال 
تکمیل کارخانه ای است که به زودی تولیدات این 
کارخانه تحت لایسنس نوونوردیسک در داخل 
کشور آغاز شــده و این دو نوع قلم بدون نیاز به 

واردات تامین خواهد شد.
اصانی با اشاره به عدم کمبود در توزیع قلم های 
نوومیکس و نوورپید عنوان کرد: این دو نوع قلم 
سهمیه بندی شــده و متناســب با نیاز بیماران 
دانشگاه ها و استان ها از تهران ارسال می شود و طی 
دو سال فعالیت من در اصفهان، تاکنون بیماری 
بدون دارو نمانده است؛ در آذرماه سال قبل دچار 

مشکاتی شدیم و بالاجبار این دارو را سهمیه بندی 
کردیم ولی دارو به دســت بیمار و مصرف کننده 
می رسید و درحال حاضر هم به همین فرم ادامه 
دارد. وی ادامه داد: وضعیت بازار برای این دو دارو 
مثل دیال های انسولین به صورت اشباع نیست و 
به صورت سهمیه بندی دراختیار داروخانه ها قرار 
داده می شود ولی هیچ بیماری با نسخه پزشک با 

مشکل کمبود این دارو مواجه نمی شود.
معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
با تاکید بر لزوم دریافت دارو توسط بیمار با نسخه 
پزشک گفت: این دارو حتما باید در سامانه های 
بیمه گر تایید شده و از این طریق دراختیار بیمار 
قرار بگیرد، بنابراین ما این دارو را بدون نســخه 
پزشک در اختیار هیچ بیماری قرار نمی دهیم و در 
واقع کسانی که مصرف کننده واقعی دارو و بیمار 
دیابتی هستند حتما دارو را دریافت خواهند کرد.

وی با اشاره به اطاعات کســب شده از مسئول 
واحد تامیــن و توزیع دررابطه بــا داروخانه های 
توزیع کننده دارو در اصفهان بیــان کرد: ازمیان 
حــدود ۴۰۰ داروخانه در اصفهــان بالغ بر ۱۰۰ 
داروخانه تمام قلم های انســولین را دارند و اگر 
همشهریان عزیز سوالی در این رابطه داشته و یا در 
داروخانه ای داروی موردنظر یافت نشد، با سامانه 

۱9۰ تماس حاصل کنند.
اصانی افــزود: همکاران ما در ســامانه مردم را 

درمــورد داروخانه های توزیع کننــده این دارو 
راهنمایی می کنند و ان شاالله به دنبال این بحث 
هســتیم که تمامی داروخانه ها در رابطه با این 
موضوع اطاعات لازم را داشــته و متقاضیان را 

راهنمایی کنند.
وی درارتباط با قلم گارژین خاطرنشــان کرد: 
خوشبختانه شــرکت تولیدکننده داخلی با نام 
»پویش دارو« حدود یک ماه پیش تولید این دارو 
را با نام تجاری »بازالین« آغاز نموده که با همان 

اثربخشی لنتوس بوده و تفاوتی ندارد.
ابوالفضل اصانی افزود: لازم است مصرف کنندگان 
به این موضوع توجه کنند چراکه واردات دارویی 
که در داخل کشور تولید می شود محدود شده و 
به مرور محصول ایرانی جایگزین محصول وارداتی 

خواهد شد.
معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
با اشاره به سهمیه بندی قلم گارژین همچون دو 
نوع دیگر عنوان کرد: درمورد داروی گارژین هم 
وضعیت مثل دو قلم دیگر بوده و هیچ بیمار دارای 
نســخه تاکنون بدون دارو نمانده  است و همان 

سیستم ثبت در سازمان بیمه گر وجود دارد.
وی ادامه داد: مصرف بقیه قلم ها نسبت به این 3 
نوع خیلی کمتر بوده و درحدی که نسخه بشود، 
در داروخانه های منتخب دردســترس بیماران 

قرار دارد.

تسنیم
گــــــزارش

2
2

2

I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 1000 تومان

نیم
: تس

کس
ع

بازار طلا و سکه 98/10/15 ساعت 15:05

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,959,0004,553,000قدیم

سکه طرح 
4,850,0004,539,000جدید

2,499,0002,349,000نیم سکه

1,550,0001,440,000ربع سکه

930,000910,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,141,0002,012,200طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18494,500464,400 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24659,300619,300 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

پیش بینی نماینده اسبق ایران در اوپک از تحولات منطقه؛

 قیمت نفت روند افزایشی
 خواهد داشت

نماینده اســبق ایران در اوپک می گوید شهادت ســردار سلیمانی و 
یارانش اثرات روانی خود را در بازار انرژی نشــان داد و اکنون پاسخ 

ایران تعیین می کند که نوســانات بازار انرژی تا کجا ادامه خواهد 
یافت. او معتقد است بهترین پاســخ اقتصادی به تروریسم دولت 

آمریکا جدا کردن اقتصاد کشور از درآمدهای نفتی است
شهادت سردار قاسم سلیمانی و یارانش حالا زخمی عمیق بر ...

وی ادامه داد: توسعه و احداث 
زیرســاخت های ورزشــی 
اعتبار و بودجه مشــخص و 
اختصاصی دارد، اما در ورزش 
کشور برای تعمیر و نگهداری 
اماکن بودجه مجزایی نیست 
و همین امر سبب فرسودگی 
برخی ورزشگاه ها و مجموعه های ورزشی 

به سبب عدم توجه کافی می شود.
رییس فنــی مهندســی اداره کل ورزش 
و جوانان تصریح کرد: در شــرایط فعلی 
و با توجه به شــرایط اقتصــادی حاکم بر 
کشور، بطور قطع پول کافی برای ساخت 
مجموعه های جدید ورزشی وجود ندارد، 
بنابراین باید به بهترین شــکل از امکانات 
موجود فعلی نگهداری کرد و این حداقل 

کاری است که می توان انجام داد.
محمودیه نقش بخش خصوصی را در این 
زمینه با اهمیت دانســت و گفت: هر چه 
بتوان از قابلیت هــا و ظرفیت های فعالان 
اقتصادی بهره برُد می تــوان به حفظ هر 
چه بهتر امکانات ورزشی امیدوار بود، زیرا 
با وضعیت فعلی باید از سرمایه گذاران در 
ســاخت و تعمیر و نگهداری مجموعه ها 

استفاده کرد.
وی به نقش پررنگ خیران ورزشــیار در 
اصفهان اشاره و خاطرنشان  کرد: استفاده 
از اقدامات نیکوکارانه خیــران، اولین بار 
در کشور از اصفهان آغاز شد و پس از آن 

به عنوان الگویی در سایر استان ها مبدل 
گشت، این افراد تاکنون در اصفهان در ۳۰ 
طرح ورزشی مشارکت داشته اند و افزون بر 

۴۰۰ میلیارد ریال هزینه کرده اند.
رییس فنی مهندســی اداره کل ورزش و 
جوانان اصفهان، گسترش فرهنگ کمک 
به ورزش را مستلزم فعالیت بیشتر رسانه ها 
و بازتاب تاثیرات مثبت و سازنده ورزش در 
افراد و جامعه دانســت و تصریح کرد: این 
موضوع می تواند در کشور نهادینه شود و 
بدون شک توسعه همه جانبه ورزش را در 

پی خواهد داشت.
وی با اشــاره به اهمیت یاری رســانی به 
ورزش بــا توجه به افزایش آســیب های 
اجتماعی اضافه کرد: همانطور که ساخت 
و ساز مدارس در آموزش و تعالی فرزندان 
نقــش دارد، احداث ورزشــگاه و ســالن 

ورزشــی در کاهش آسیب های اجتماعی 
و ســامت روحی و جســمی مردم موثر 

خواهد بود.
اکنون ۵۶۴ مکان ورزشــی زیرمجموعه 
ورزش و جوانــان در اســتان وجود دارد 
که بیشترین آنها ســالن چند منظوره با 
۲۵۰ و سالن رزمی با ۱۰۵ و کمترین آنها 
پیست اسکیت با یک و مانژ سوارکاری با 

۲ مورد است.
بیش از ۳۱۱ هزار ورزشکار سازمان یافته 
در استان اصفهان فعالیت می کنند و افزون 
بر یکهزار و ۳۵۰ باشــگاه ورزشی در این 

خطه وجود دارد.
سرانه ورزشی این استان در سال گذشته 
به ۰.۳۶۵ متر مربع به ازای هر نفر رسید 
که در مقایسه با ســال ۹۲، حدود ۱.۱۱ 

برابر رشد داشته است.

سالانه 100 میلیارد ریال برای تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی اصفهان نیاز است

دستگاه های اجرایی 
و مسئولان امر با 

برنامه ریزی و نظارت 
دقیق علمی و عملی 

در این زمینه نقش 
خود را به خوبی ایفا 

کنند تا در این شرایط 
بهترین راهبرد را 

اتخاذ کرد

 رییس اداره فنی مهندسی اداره کل ورزش و جوانان اصفهان گفت: سالانه بدون احتساب ورزشگاه نقش جهان، 100 میلیارد ریال اعتبار برای 
تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی این استان نیاز است.

حسین محمودیه با بیان این که ردیف بودجه اختصاصی برای این امر پیش بینی نشده است، افزود: این میزان جدای از نگهداری ورزشگاه 
نقش جهان اصفهان است و برای آن مجموعه هم باید مبلغ قابل توجهی هزینه شود.

ایرنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

در بازدید دبیر کل کمیسیون ملی یونسکو از وزارت نیرو و سازمان آب و فاضلاب کشورفولاد مبارکه مطرح شد

دستاوردهای فولاد مبارکه در حوزه آب، قابل طرح در جهان
       همچنان که گفته می شود جنگ های آینده بر سر آب خواهد بود. ازاین رو در کشورهایی که با کمبود آب مواجهند این موضوع زنگ خطر است
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 بودجه ای برای
  کوچک تر کردن

 حق کشاورز!

بخش کشاورزی در اقتصاد ایران 
سهمی برابر ۱۵ تا ۱۶ درصد دارد. 
البته کم بودن این سهم آنچنان 
هم غیــر معقول نیســت زیرا با 
گسترش بخش صنعتی در تمام 
دنیا بخش کشــاورزی نقش کم 
رنگ تری را ایفا می کند که این امر 
بی اهمیت بودن بخش کشاورزی 
را نشان نمی دهد بلکه صنعتی 
شدن کشور را می رساند. اما در 
شــرایطی که از یک سو صنایع 
تولیدی ما تحریم شده است و از 
سوی دیگر آلاینده های ناشی از 
این صنایع از حد استاندارد عبور 
کرده است  اگر بخش کشاورزی 
مورد توجه قرار گیرد می تواند خا 
موارد مذکور را به خوبی بپوشاند 
و ارز آوری پایداری برای کشــور 
داشته باشد. ولي اگر برنامه ریزي 
توسعه اقتصادي به سمت توسعه 
فعالیتهــاي بخــش خدمات و 
صنعت باشــد، این کار منجر به 
کاهش سهم بخش کشاورزي از 

تولید ناخالص داخلي مي شود.
مسلما سرمایه گذاری در بخش 

کشاورزی به ایجاد...

استاندار اصفهان:

جایگاه شهید سلیمانی 
قلوب آزادگان جهان است

 استاندار اصفهان گفت: سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی رزمنده و ســرداری بود که در قلوب 

آزادگان جهان جا داشت.
عباس رضایــی در گردهمایــی گزینش گران 
اســتان اصفهان افزود: ۶۲ سال از عمر با برکت 
شهید سلیمانی گذشته بود و  بزرگترین هدیه ای 
که می توانســت به پاس زحمات بی دریغش از 

خداوند دریافت کند، شهادت بود.
وی اظهار کرد: شــهید ابومهدی المهندس با 
جایگاه رفیعی که داشــت خود را سرباز شهید 
سلیمانی می دانست و لذا مبنای عقل است که 
در کنار نام شهید سلیمانی حتما یادی از شهید 

ابومهدی شود.
رضایی گفت : تاش های بسیاری...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 
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گزارش

کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی اصفهان تاکید کرد:

حمایت از هنرمندان اصفهانی در زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی
س  شــنا ر کا
ارشدگردشگری میراث 
فرهنگی استان اصفهان با تاکید بر حمایت 
از هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و 
مشاغل خانگی در تمام روستاها و شهرها 
گفت: نباید به عناوین میراثی دلخوش باشیم.

کامران هارونی با اشــاره به اینکه »گردشــگری 
خاق« گونه ای از گردشگری فرهنگی متنوع است، 
اظهار داشت: با تکیه بر آیین ها و سنت های موجود 
در شهرها و روستاهای استان می توان به توسعه 

»گردشگری خاق« کمک کرد.
وی افزود: گردشگر در »گردشــگری خاق«، از 
حالت ناظر به مشاهده گر فعال درخواهد آمد و با 
تقویت روحیه مشارکت جویی با میزبان و فضا به 

آگاهی بیشتری دست خواهد یافت.
کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی با اشاره 
به یاری رســاندن »گردشگری خاق« به جوامع 
بومی و سنتی استان اصفهان گفت: »گردشگری 
خاق« می تواند به عنوان نسل سوم گردشگری 

نقش موثری در توسعه اجتماعی و اقتصادی جوامع 
داشته باشد.

  »گردشــگری خلاق« مبتنی بر تجربه و 
تعامل با جامعه مقصد است

وی با بیــان اینکه »گردشــگری خاق« مبتنی 
بر تجربه و تعامل با جامعه مقصد اســت، تصریح 
کرد: این نوع گردشگری موجب جلب اعتماد بین 
گردشگر با میزبان می شــود. یونسکو اصفهان را 
در زمینه »صنایع دســتی« به عنوان شهر خاق 

انتخاب کرده است.
هارونی با اشاره به اینکه اصفهان با دارابودن ظرفیت 
بالا در توسعه گردشــگری خاق اظهار داشت: 
نیاز است دستگاه های مرتبط وبخش خصوصی 
در شناســایی جنبه های خاق اعم از ملموس و 
ناملموس در توسعه »گردشــگری خاق« اقدام 

کنند. 
 وی بــا تاکیــد بــر اینکه تنهــا عضویــت در
 شــبکه های شــهرهای خاق یونســکو امتیاز 
محسوب نمی شود گفت: لازم اســت که از این 

فرصت نهایت استفاده در جهت رشد صنایع دستی 
و توسعه گردشگری به کار گرفته شود.

  تاکیــد بر حمایــت از هنرمنــدان در 
زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی

کارشناس ارشد گردشگری با تاکید بر حمایت از 
هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و مشاغل 
خانگی در تمام روستاها و شهرها تصریح کرد: با 
ارائه تسهیات و برگزاری نمایشگاه های دائمی و 
بین المللی می توان حضور هنرمندان را برجسته 
کرد و با برطرف کردن موانع و مشکات آنها انگیزه 

هنرمندان را مضاعف ساخت.
وی با بیان اینکه با نوآوری و خاقیت در بازاریابی 
می توان بازار فروش صنایع دستی را رونق بخشید، 
اظهار داشت: با توسعه تجارت الکترونیک می توان 
صادرات محصولات صنایع دستی را فراهم کرد؛ 
اداره کل میراث فرهنگی استان اصفهان با برگزاری 
تورهای کارگاه گردی در ایام نوروز موجب آشنایی 
گردشــگران با صنایع دســتی اصفهان را فراهم 

کرده است.

مهر
گــــــزارش

2
2

2

I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 1000 تومان

بازار طلا و سکه 98/10/11 ساعت 15:05

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,636,0003,994,000قدیم

سکه طرح 
4,620,0004,007,000جدید

2,389,0002,060,000نیم سکه

1,480,0001,247,000ربع سکه

920,000859,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,057,0001,764,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18474,100407,700 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24632,200543,600 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 2019 چه کسانى هستند؟

کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال ۲۰۱۹ چگونه است؟ درواقع 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال ۲۰۱۹ در مجموع ۱۱۲ میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 
امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...

در ملاقات مردمى مدیران ارشد شهرى با شهروندان منطقه سه مطرح شد 

یاری از شهروندان برای نجات میدان امام على 
     مردم باید به مدیریت شهری برای نجات میدان از وضعیت فعلی کمک کنند تا رونق بگیرد

2

مشاغلی که در سال 
2020 بیشتر مورد توجه 

قرار می گیرند

 ســال ۲۰۱۹ با همه تنش های 
اقتصادی اش بــرای اکثر مردم 
جهان گذشت و سال ۲۰۲۰ آغاز 
شد . سالی که قرار است تحولات 
مهمی در آن به وقوع بپیوند من 
جمله توافق چیــن و آمریکا که 
تاثیر بسیاری بر اقتصاد جهانی 

خواهد گذاشت.
اما در این سال چه مشاغلی بیشتر 
مورد احتیاج اســت و می توان با 
خیال راحت در آن سرمایه گذاری 
کرد بدون اینکه واهمه شکست 
داشته باشیم. شاید اقتصاد ایران 
ســال ها از اقتصاد جهانی عقب 
باشد اما تاریخ چند سال گذشته 
نشان داده  مشاغلی که در ایران 
شکوفا می شوند ، تقریبا با جهان 
برابری میکنند که البته با اندکی 
بومی سازی میتوان به راحتی از 

این مشاغل امرار معاش کرد. 
در ســال ۲۰۲۰ برای اولین بار 
جمعیت بالای ۳۰ ســال جهان 
بیش از جمعیت کمتر از ۳۰ سال 
می شــود و این یعنی پیر شدن 
جمعیت جهان . که البته در ایران 

این پیری...

نمایشگاه تخصصی مبل 
و دکوراسیون خانگی در 
اصفهان گشایش یافت

 هفدهمیــن نمایشــگاه تخصصــی مبــل و 
دکوراســیون خانگــی روز سه شــنبه در محل 
نمایشــگاه های بین المللی اصفهان واقع در پل 

شهرستان گشایش یافت.
در این نمایشگاه که از ۱۰ دی ماه به مدت چهار 
روز دایر است، ۱۰۹ شرکت داخلی محصولات و 
خدمات خود را در معــرض بازدید عمومی قرار 

دادند.
ایــن نمایشــگاه میزبــان تولیدکنندگانی از 
اســتان های فارس، خراســان رضوی، مرکزی، 
همدان، خوزســتان، تهران، آذربایجان شرقی، 

قزوین، گیان، البرز و اصفهان است.
در این نمایشگاه شرکت های ...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه
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2 ادامه در صفحه 

وی تصریح کرد : متاسفانه 
در سال های گذشته تعدادی 
از کارخانه هــا و واحدهای 
تولیــدی توســط بانک ها 
مصــادره و از چرخه تولید 
خارج شــدند که پیگیر رفع 
مشــکل و بازگرداندن آن ها 
به چرخه تولید هستیم تا با ایجاد اشتغال 
زمینه مهاجرت معکوس را در شهرستان 

فراهم کنیم.
فرماندار اردستان تاکید کرد : بزرگترین 
چالش شهرســتان کمبــود جمعیت و 
پراکندگی زیاد آن است که خدمات دهی 
به مردم را بامشــکل مواجه کرده است 
اما  توزیع اعتبارات و امکانات از ســوی 
دولت بر اساس جمعیت صورت می گیرد 
و همین موضوع باعث شــده بسیاری از 
خدمات در بخش ســامت ، آموزش و 

توزیع منابع را نتوانیم دریافت کنیم.
تاملــی اضافه کــرد : جمعیــت کنونی 
منطقه در ۳۰۰ نقطه پراکنده هســتند 
که کمبــود امکانات و اشــتغال پایدار و 
خشکســالی مهاجرت از روســتاها به 
دیگر شــهرها را بدنبال داشته از طرفی 
ظرفیت های بالایی در بحث کشاورزی و 
دامپروی، صنعت ، گردشگری و سرمایه 
انســانی توانمند و زیرساخت های لازم 
در شهرســتان وجود دارد که می توان 

با برنامه ریزی و حمایــت از آن ها ایجاد 
اشتغال و درآمدزایی کرد.

وی از مرکز فنی و حرفه ای شهرســتان 
خواســت با همکاری دیگر دستگاه های 
مرتبط با اشتغال و اســتفاده از مهارت 
آموزان در بخش میــراث فرهنگی و ۱۵ 
آموزشــگاه شهرســتان در جهت ایجاد 

اشتغال گام بردارند.
مسئول اجرای طرح های بنیاد برکت در 
اردستان گفت : توسط این بنیاد در سال 
جاری تعداد ۴۰۰ طرح اشــتغالزا برای 
شهرستان پیش بینی شد تاکنون ۵۵۲ 
نفر اهلیت ســنجی، ۲۳۰ نفــر به بانک 
معرفی که  ۴۰ نفر تســهیات دریافت 

کردند.
مصیب بقایی افزود : اکنون بالغ بر 8۰۰ 
نفر متقاضی ایجاد اشتغال اهلیت سنجی 
شدند در مراحل ورود به سامانه هستند و 
پرونده ۲ هزار و ۴۰۰ نفر در روستاها مورد 

رسیدگی قرار گرفته است.
وی تصریح کرد : سیاســت بنیاد برکت 
اســتفاده از ظرفیت ســرمایه انسانی ، 
فیزیکی ، مالی و سرمایه های با استفاده 
اســت و امکانات و محل هایی که بدون 
اســتفاده یا نیمه کاره رها شدند تحت 
حمایت قرار می گیرنــد تا با تکمیل آنها 
در جهت رونق کسب و کار بهره برداری 

شوند.
مســئول اجرای طرح های بنیاد برکت 
در اردســتان گفــت : در ســال جاری 
افزون بر ۱۰ میلیارد ریال تســهیات به 
متقاضیان پرداخت شده ۵۰۰ طرح در 
نوبت قرار داشته کارهای بنگاه محور که 
سرانه اشــتغال آن ها با معیارهای بنیاد 
همخوانی داشته باشد مورد حمایت قرار 

خواهند گرفت.
بقایی ادامــه داد: بنگاه های کوچک که 
با دریافت یک میلیارد ریال تســهیات 
بتوانند زنجیره تولیــد را تکمیل کنند و 
به طرح های تولیدی مانند ، تولید شیر و 
فرآوردهای لبنی ، گلخانه ، زعفران ، گل 
محمدی و طرح های بوم گردی تا سقف 
۴۰۰ میلیون ریال تســهیات پرداخت 

خواهد شد.
شهرســتان ۴۲ هزار نفری اردستان در 
۱۱8 کیلومتری شــمال شرقی اصفهان 

واقع است.

فرماندار اردستان: 

نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد
فرماندار اردستان گفت: نگاه مسئولان این شهرستان حمایت از بنگاه های تولیدی و کارآفرینان است و نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد.

حمیدرضا تاملی در جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری  این شهرستان در تالار اجتماعات فرمانداری افزود : با اجرای این رویکرد شاهد کاهش 15 درصدی 
تعدیل نیروی کار نسبت به مدت مشابه سال قبل در منطقه بوده ایم.

ایرنا
گـــزارش
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گزارش

اهمیت توسعه فیبر نوری در شهر اصفهان

مدیر عامل ســازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات شــهرداری اصفهان گفت: در 
طول حوادث آبان ماه، در صورتیکه از غیر 
از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شــهروندان با مشکل جدی 

مواجه می شد.

ســید حمیدرضا ابطحی با اشــاره به اینکه تجهیزات فعلی بر اساس 
نیازهای موجود شهرداری در حال توسعه است اظهار داشت: با توجه 
به ارتباط ساختمان های شهرداری در نقاط مختلف، در طول حوادث 
آبان ماه، در صورتیکه از غیر از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شهروندان با مشکل جدی مواجه می شد و از این رو امید است 
مدیران و متولیان امر در شهر و استان به این مهم توجه بیشتری کنند.

وی افزود: در حال حاضر ۲۰۴ کیلومتر کانال ســازی و ۳۴۰ کیلومتر 
کابل کشی فیبر نوری در سطح شهر و مسیرهای مورد نیاز شهرداری 
انجام شده است که این شــبکه نیز بر اســاس نیازها و ارائه خدمات 

شهرداری به شهروندان ایجاد و توسعه یافته است.
مدیر عامل ســازمان فناوری اطاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان 
بابیان اینکه در طی یکسال گذشته اقدامات مجدانه ای جهت استفاده 

از توان سرمایه گذاران خارج از مجموعه شهرداری در خصوص توسعه 
شبکه فیبر نوری انجام شده تصریح کرد در این مدت فراخوان رسمی 
و عمومی نیز به منظور شناسایی سرمایه گذاران مجرب و عاقه مند به 
این حوزه برگزار شده است. با توجه به شرایط و ضوابط موجود و الزامات 
قانونی و امنیتی، این موضوع با احتیاط بیشتری در حال پیگیری است و 

امیدواریم در ابتدای سال آینده به نتیجه نهایی برسیم.
وی افزود: با توجه به توسعه کاربری های فناوری اطاعات و ارتباطات 
در جهان و کشور ما، به نظر می رسد استفاده از این ابزار نوین ارتباطی 
نقش بسزایی در کاهش هزینه های جاری شهرداری به ویژه در حوزه 
ارتباطات و نظارت داشته و در صورتیکه به شکل مناسب و برنامه ریزی 
شده مورد اســتفاده قرار گیرد، امکان توســعه آن در تمامی حوزه ها 

فراهم خواهد بود.

مهر
گـــزارش
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سیاست بنیاد برکت 
استفاده از ظرفیت سرمایه 

انسانی ، فیزیکی ، مالی و 
سرمایه های بلا استفاده 

محسن علیخانى -  شهردار کوهپایهاست

روابط عمومى اداره کل غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان

شناسه: 718880

 شناسه: 718805

آگهى فراخوان عمومى

فراخوان دعوت به همکاری

شهرداری کوهپایه در نظر دارد جهت راه اندازی و بهره برداری از مجتمع تجاری خدمات رفاهی ورودی شهر کوهپایه و همچنین بوم گردی محل خانه شیخ جواهری 
واقع در شهر کوهپایه را از طریق شیوه نامه امور سرمایه گذاری و مشارکت با بخش خصوصی واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان مشارکت سرمایه گذاری با این 
شهرداری دعوت به عمل می آید درخواست خود را جهت بررسی توان مالی و فنی تا تاریخ 1398/10/24 به شهرداری کوهپایه مراجعه و تحویل نمایند. لازم به 
ذکر است حداقل مبلغ مشارکت جهت هر یک از موارد فوق الذکر حدود 30/000/000/000 (سی میلیارد) ریال می باشد که پس از انجام مراحل قانونی و بررسی ها و 

برآوردهای فنی امکان افزایش یا کاهش آن نیز می باشد. 

اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان در نظر دارد در طول فصل خرید تضمینی گندم و دانه های روغنی 
در سال 1399 از خدمات کارکنان دولتی پس از ارائه آموزش های لازم به عنوان عامل تشخیص و یا عامل ذیحساب 

(عامل ذیحساب صرفا از پرسنل رسمی دولت) در مراکز خرید استفاده نماید.
لذا از کلیه افراد واجد شرایط در سازمان ها و ادارات دولتی درخواست می شود تقاضای همکاری خود به صورت 
مامور به همراه گواهی اشتغال به کار و موافقت کتبی دستگاه اجرایی حداکثر تا ده روز پس از تاریخ انتشار آگهی به 
آدرس: اصفهان، خیابان آزادگان، دبیرخانه اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان ارسال و در صورت نیاز 
به کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 36695159 یا 09133180468 با آقای کرمی و یا شماره 36686670 داخلی 
143 با آقای سرانی تماس حاصل فرمایند. ضمنا حق الزحمه افراد در قالب ضوابط مربوط به فوق العاده ماموریت 

کارکنان دولت پرداخت خواهد شد. 

نوبت اول

بازار کار در اخبار اصفهان
برای چــاپ آگهی های اســتخدامی 
و جویای کار خود می توانید با شــماره  

32274500 تماس حاصل فرمایید  

صفحه 3

 چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع 
برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 

 میلیارد  میلیارد  میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 

کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال 

سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 
می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...
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شرکت عمران شهر جدید بهارستان در نظر دارد اجرای پروژه  عمرانی به شرح زیر را در بهارستان از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 
با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در 
صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی  امضای الکترونیکی جهت شرکت در مناقصه 

را محقق سازند. 
تاریخ انتشار آگهى در سامانه مورخ 1398/10/15 مى باشد. 

* مناقصه گران در صورت نیاز به  اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها به آدرس: بهارستان، بلوار امیر کبیر 
مراجعه و یا با شماره تلفن 36861090 داخلی 232 تماس حاصل نمایند. 

** لازم به ذکر است که کارفرما می تواند هزینه اجرای پروژه  را به صورت تهاتر با اراضی یا مستحدثات تجاری یا مسکونی و 
یا نقدی اقدام نماید.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 021-41934   
دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768

موضوع مناقصهشماره مناقصهردیف
گواهینامه 
صلاحیت 
پیمانکاری

مبلغ برآورد اولیه 
(ریال)

سپرده شرکت 
در مناقصه 

(ریال)

مهلت 
دریافت اسناد 

مناقصه

مهلت ارائه 
پیشنهاد

زمان 
بازگشایی 

پاکت ارزیابی 

مدت 
پیمان

1 2098001352000028

عملیات اجرایی حفظ و 
نگهداری و توسعه فضای 

سبز شهر جدید بهارستان 
(شامل تهیه نهال و گل و 

گیاه ، نگهداری و آبیاری و 
تکمیل شبکه آبیاری) 

حداقل رتبه 5 
رشته 

کشاورزی
52,435,992,0002,622,000,000

تا ساعت 19 
روز شنبه 

1398/10/21

تا ساعت 19 
روز سه شنبه 
1398/11/01

 ساعت 10 روز 
چهارشنبه 
1398/11/02

12 ماه 

آگهـى مناقصـه عمومـى یک مرحله ای

شرکـت عمران شهـر جدیـد بهارستـان

نوبت اول

شناسه: 721651

شرکت عمران شهر جدید بهارستان
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 
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ادامه از صفحه یک
...  روایتی ســاده از اینکه دولت ها به 
دلیل کسری بودجه مجبور به چاپ 
پول می شوند و در نهایت با تزریق این 
نقدینگی به اقتصاد کشور، رشد تورم 
در اقتصاد تشدید می شود و حاصل این 
چرخه آسیب زا کوچک شدن اندازه 
جیب همه مردم است. اما آیا پرهیز از 
دست بردن به جیب مردم ارتباطی به 
بازار سهام دارد؟ اصلا این دو عبارت 

در کنار هم چه تناسبی با هم دارند؟
۲- مرکــز پژوهش هــای مجلس 
می گوید ۱۸۰ هــزار میلیارد تومان. 
خیلی از کارشناسان می گویند رقمی 
بیش از این. امــا وزیر اقتصاد معتقد 
اســت در شــرایط بدبینانه بیش از 
۱۴۰ هزار میلیارد تومان نمی شود. 
این اعداد بزرگ درباره چه شاخصی 
است؟ همین عدد اعلامی وزیر اقتصاد 
هم به معنای بودجــه ماهانه یارانه 
نقدی ۴۰ ماه اســت. شاخص مورد 
بحث، کســری بودجه دولت است. 
همان شاخصی که دولت را تحریک 
می کند به گزینه جبران از طریق چاپ 
پول فکر کند. نکته جالب آن است که 
در دوره افت شــدید شاغلان کشور 
دست دولت برای فشار مالیاتی بسته 
است. از سوی دیگر تحریم ها و افت 
قیمت نفت هم محدودیت های مالی 
دولت را با کاهــش درآمدهای نفتی 
بیشتر می کند. شاید در این شرایط 

ساده ترین راه همان چاپ پول باشد.
۳- بانک مرکــزی هدفگذاری کرده 
در یک برنامه یکساله تورم ۲۲ درصد 
شود. اما آیا پیش نشــانگرهای تورم 
یعنی نقدینگی و پایــه پولی، روند 

کاهنده تورم را نوید می دهند؟
آخرین آمــار از روند حجم نقدینگی 
نشان می دهد این رقم از ۲۶۰۰ هزار 
میلیارد تومان عبور کرده و نرخ رشد 
آن به عدد کم سابقه ۳۱ درصد رسیده 
است. طبیعتا علت رشد این نقدینگی 
به افزایش پایــه پولی برمی گردد. اما 

پایه پولی چه وضعیتی داشته است؟
در پایان خرداد ۱۳۹۹ این رقم از ۳۸۳ 
هزار میلیارد تومان عبــور کرده که 
رشد یکساله آن به عدد کم سابقه ۴۰ 
درصد رسیده است. هشداردهنده تر 
آنکه رشد پایه پولی از رشد نقدینگی 
هم سبقت گرفته است. روابط عمومی 
بانک مرکزی علت را این گونه توضیح 
داده که این وضعیــت »تحت  تاثیر 
حمایت های صورت گرفته از خانوارها 
و فعالان اقتصادی در پی شیوع کرونا 
و افزایش میزان تنخواه گردان دولت 
در ســال جاری« بوده است. بنابراین 
جدای از محدودیت های شدید مالی 
در بخش درآمدهای دولت، در سمت 
دیگر یعنی بخــش هزینه هم دولت 
مجبور بــه تامین منابعی ناشــی از 

آسیب های کرونا شده است.
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ظرفیت های اصفهان در جهت حفظ محیط زیست بکارگرفته شود
استاندار اصفهان گفت: تمامی ظرفیت های این استان به ویژه شهرداری ها حتی المقدور باید تلاش شود تا 

در جهت حفظ محیط زیست و فضای سبز بکار گرفته شود.
عباس رضایی استانداراصفهان روز گذشته در حاشیه برگزاری کمیسیون ماده پنج استان اصفهان با بیان 
اینکه حفظ محیط زیست خط قرمز مدیریت استان است، تاکید کرد: حفظ محیط زیست و فضای سبز 

شهری در بررسی پرونده های کمیسیون ماده پنج، ضروری است.
او اظهارداشت: در بررسی پرونده ها و تغییر کاربری ها این مساله در اولویت است و لذا برخی از پرونده های ارجاعی 

به دلیل مغایرت با این خط قرمز با رای منفی کمیسیون مواجه شد.
استانداراصفهان با بیان اینکه متاسفانه در برخی مقاطع تعداد روز های آلوده در استان بیش از روز های دارای هوای پاک است، 

ادامه داد: باید تلاش کنیم فضای سبز شهری توسعه پیدا کند و خوشبختانه شهرداری اصفهان نیز در خصوص توسعه سرانه سبز شهری مکلف 
شده و تا کنون اقدامات بسیار خوبی داشته است.

او با اشاره به بررسی ۷۳ پرونده در کمیسیون ماده پنج استان گفت: از این تعداد ۴۷ پرونده مربوط به شهرستان اصفهان، ۲۳ پرونده مربوط به 
شهرستان خمینی شهر و سه پرونده مربوط به شهر بهارستان بود.

بهره مندی مددجویان اصفهانی از خدمات مشاوره ای
معاون حمایت و سلامت خانواده اداره کل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان گفت:سه هزار و ۶۸۴ 
مددجوی تحت حمایت کمیته امداد اصفهان در سه ماهه نخست امسال از خدمات مشاوره، بهره مند شدند.

هادی بنایی، معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان خدمات ارائه 
شده به مددجویان را محدود به کمک های نقدی و کالایی ندانســت و گفت: ارائه خدمات مشاوره ای به 

خانوار های تحت حمایت یکی از برنامه های حمایتی مورد تاکید این نهاد است.
او مشکلات ارتباطی بین اعضای خانواده در کنار مشکلات تربیتی فرزندان را از عمده دردسر های خانواده ها در 

جوامع امروزی عنوان کرد و گفت: خانوار های مددجوی کمیته امداد نیز از این وضعیت مستثنی نیستند و برای 
بهبود شرایط آن ها خدمات قابل توجهی در این زمینه توسط این نهاد ارائه می شود.

بنایی ارائه خدمت مشاوره فردی، گروهی، راهنمایی و روان درمانی را از جمله مهمترین خدمات کمیته امداد اصفهان در این حوزه 
برشمرد و گفت: ۳۶۸۴ مددجوی تحت حمایت در سه ماهه نخست امسال از این خدمات بهره مند شدند.

او ادامه داد: ارائه مشاوره گروهی یکی از دیگر برنامه های کمیته امداد استان اصفهان در این زمینه است که ارائه آن از زمان شیوع ویروس کرونا 
و با توجه به ضرورت رعایت دستور عمل های بهداشتی متوقف شده است.

ابراهیم علیزاده | تجارت نیوز
یادداشــــت
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 این همه ما هستيم 
که باید مراقبت کنيم 
تا هيچ فردي سلامت 
دیگری را به مخاطره 
نياندازد، این موضوع 

یک مسئوليت همگانی 
است و نياز به اقدامات 

فوری دارد

برای احداث و آزادســازی 
ورزشگاه شهدای دستگرد 
در خیابان باغ فردوس ۸۶ 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال 
هزینه شده و این مجموعه 
چندمنظوره در زمینی به 
مســاحت دو هزار و ۲۴۷ 
مترمربع احداث شــده که شــامل ۹۰۰ 
مترمربع سالن ورزشــی، ۳۰۰ مترمربع 
ساختمان اداری و یک هزار و ۴۷ مترمربع 

پارکینگ و فضای سبز است.
بوستان آزادی در شــهرک امیریه نیز به 
وســعت شــش هزار و ۲۰۰ مترمربع در 
خیابان آزادی با صــرف هزینه دو میلیارد 
و ۶۰۰ میلیون ریال احداث و آزادســازی 

شده است.
همچنین عملیات اجرایی بوستان هفت 
هزار متر مربعی قائمیه که برای احداث و 
آزادسازی آن چهار میلیارد ریال اعتبار در 

نظر گرفته شده، آغاز شد.  
افتتاح بوســتان محله ای واقــع در محله 
کازرونی در شهرک ولیعصر با هزینه احداث 
و آزادســازی به مبلغ یک میلیارد و ۳۰۰ 
میلیون ریال به مساحت یک هزار و ۸۰۰ 
مترمربع، آغاز عملیــات اجرایی پارک در 
محله دستگرد در بلوار کشاورز با مساحت 
ســه هزار مترمربع و آغاز عملیات اجرایی 
کندرو بزرگراه شهید حبیب الهی از دیگر 

پروژه های منطقه ۱۳ به شمار می آید.

   تداوم خدمت در شرایط سخت
قدرت الــه نوروزی، شــهردار اصفهان در 
این آیین ضمن تشکر از مدیر منطقه ۱۳ 
بابت بهره برداری زود هنگام از ورزشــگاه 
شهدای دســتگرد در منطقه، اظهار کرد: 
جوانان منطقه قائمیه می توانند از فرصت 
به دست آمده بیشترین بهره را ببرند. دنیا 
امروز در شرایط سختی قرار گرفته و همه 
مردم جهان اسیر ویروسي شده اند که هیچ 
فردی نمی تواند ادعا کند از این ویروس در 

امان است.  
وی تصریح کرد: با این وجود شــهرداری 
اصفهان به همراه مدیریت شهری هر هفته 
یک مرتبه در این شرایط بحراني و سخت 
میوه های شیرین خدمت را در محلات و 

مناطق مختلف تقدیم مردم مي کند، من به 
همه کسانی که در این شرایط اینگونه ایثار 
گرانه برای تداوم خدمــت به مردم تلاش 

مي کنند خسته نباشید می گویم.   
شــهردار اصفهان ضمن تســلیت بابت 
درگذشت محمد پاکروان از پیشکسوتان 
ورزش استان و جامعه رســانه، ادامه داد: 
سلامتی مردم اولویت نخست شهرداری 
بوده و تلاش ما این است همه عرصه هاي 
عمرانی در تداوم انقلاب عمرانی اصفهان به 
کار خود ادامه دهد اما از همه کارشناسان، 
مهندسان، مدیران و مردم عزیز درخواست 
دارم تــا ســلامت، بهداشــت و رعایت 
پروتکل هاي بهداشتی را اولویت اول خود 

در همه جا قرار دهند. 
وی با بیان اینکه شرایط در همه جا شرایط 
بسیار سختی است، تاکید کرد: این همه ما 
هستیم که باید مراقبت کنیم تا هیچ فردي 
سلامت دیگری را به مخاطره نیاندازد، این 
موضوع یک مسئولیت همگانی است و نیاز 

به اقدامات فوری دارد.  
نوروزی ضمن تاکید به همه شــهروندان 
برای استفاده از ماسک، گفت: لازم است 
مردم علاوه بر اینکه سلامت خود را حفظ 
می کنند ســلامت دیگران هم برایشان 

مهم باشد. 
شهردار اصفهان با بیان اینکه منطقه ۱۳ 
دارای یک اصالت، سابقه دیرینه، محلات 
کهن و انسان هاي بزرگ است، افزود: مردم 
این منطقه دارای نقش های بسیار بزرگ در 
استان و کشور در عرصه هاي مختلف مانند 
قلم و بیان و ورزش بوده اند. هم اکنون نیز 
این محله دارای قهرمانان ورزشکار بسیاری 
در رشته های رزمي و زورخانه اي است و 
جا دارد مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان 
به گونه ای عمل کند کــه تا پایان همین 
امســال این منطقه داراي زورخانه شود و 
پهلوانان منطقه بتواننــد در این محله به 

ورزش باستانی خود ادامه دهند.  
وی با اشاره به لزوم توسعه و تحول بیشتر 

منطقه ســیزده بــا اســتفاده از ظرفیت 
های منطقه، تصریح کرد: لازم اســت تا 
پایان سال علاوه بر ســاخت یک زورخانه 
ورزشگاهی نیز برای ورزشــکاران رزمی 
احداث شود و این موضوع باید در دستور 
کار مدیر منطقه قرار بگیــرد زیرا منطقه 
۱۳ شایستگی و زمینه داشتن این امکانات 
را دارد و ورزشــکاران رزمی زیادی در این 

منطقه هستند. 
نوروزی ادامه داد: در آذرماه سال گذشته 
یکی از ایستگاه های اتوبوسرانی منطقه و 
پله های برقي ایستگاه شفق دچار آسیب 
بزرگي شــد که برای بازسازی آن نزدیک 
به ۶ میلیارد تومان هزینه شده است. با این 
وجود مردم همچنان از عدم راه اندازی پله 
های برقي گلایه دارند بنابراین از امروز باید 
موعد ۱۵ روزه ای تعیین شــود و خدمت 

گذشته تداوم پیدا کند.   
 

   احداث بوستان دستگرد تا پایان سال
وی با بیان اینکه پارک دستگرد باید تا پایان 
سال احداث شــود، گفت: شهردار منطقه 
با همه همت در حــال تعامل و گفت و گو 
با مردم برای تملک زمین های مربوط به 
احداث این پارک است، مردم عزیز منطقه 
نیز لازم است مانند گذشته توافقات لازم را 
با شهرداری برقرار کنند تا تملک های لازم 
صورت گرفته و تا پایان ســال شاهد بهره 

برداری از این پارک باشیم.  
شــهردار اصفهان ضمن تاکیــد بر لزوم 
بازآفرینی در منطقه قائمیه ادامه داد: باید 
به این بازآفرینی توجه شده و بازار شب و 
بازار روز در این محله داشته باشیم. امروز 
قرار شد زمینی در اختیار صنف کشاورزان 
قرار بگیرد تا کشاورزان این منطقه بتوانند 
محصولات خود را در این بازارها به فروش 
برســانند.  وی با بیان اینکه مردم قائمیه 
تحت فشارهای بسیاری هستند، اضافه کرد: 
مدیریت منطقه۱۳ توانمندی های منطقه را 
به شرایط خوبی رسانده و منطقه از شرایط 

مالی بســیار خوبی برخوردار است، امروز 
دیگر نباید صبر کرد و اجازه داد تا مردم این 

منطقه تحت فشارهای ناروا قرار بگیرند. 

   ایجاد تصفيه خانه پســاب برای 
منطقه 13در دستور کار است

نوروزی تاکید کرد: ایجاد تصفیه خانه پساب 
برای منطقه۱۳ در دســتور کار است، ۴۰ 
لیتر بر ثانیه پساب زندان و ۲۰ لیتر بر ثانیه 
نیز از خود قائمیه تصفیه می شود تا فضای 
سبز منطقه از شرایط نامساعد فعلی رهایي 
یابد.  وی با بیان اینکه گلوگاه های منطقه 
لازم است بازگشایي شــود، افزود: در این 
منطقه گلوگاه ها در دست بازگشایی است 
که یک نمونه آن مســیر مدرسه همتیان 
بود که با کمک مردم انجام شــد، گلوگاه، 
آزادســازی ها و ایجاد پارک بدون کمک 
مردم شــدنی نیســت و اطمینــان دارم 
مردم شــریف منطقه کمک می کنند تا 
گلوگاه هایي که زندگی را برای مردم مشکل 

کرده است آزاد سازی شود.

   بخشی از خط سه مترو و پروژه حلقه 
حفاظتی در منطقه سيزده

وی با بیان اینکه برای سال هاي آینده نیز 
منطقه۱۳ از نعمت بزرگ خط ســه مترو 
بهره مند می شــود، افزود: ادامه خط یک 
مترو از صفه به بهارستان می رود. خط دو 
به سمت خمینی شهر و نجف آباد و خط 
سه نیز از دروازه شیراز به منطقه ۱۳ رسیده 
و از منطقه ۱۳ به فولادشهر و مسیرهاي 

دیگر می رود. 
نوروزی گفت: بنابراین منطقه ۱۳ منطقه اي 
است که از پروژه های بزرگ نیز بی نصیب 
نمی ماند، علاوه بر خط سه مترو بخشی از 
حلقه حفاظتی شهر اصفهان به عنوان پروژه 
اي بزرگ از این منطقه رد می شود که این 
به معنای ایجاد دسترسي برای ورود راحت، 
جلوگیري از ورود ماشین های سنگین و 

کاهش آلودگی در منطقه است. 

دربرنامه این هفته »هریکشنبه یک افتتاح« چندین پروژه عمرانی در منطقه 13 شهرداری به بهره برداری رسید؛  

طعم توسعه و تحول در فعالسازی مناطق
در ادامه برنامه های »هر یکشــنبه یک افتتاح« چندین پروژه 
عمرانی در منطقه 13 شهرداری اصفهان آغاز شد و به بهره برداری 
رسيد. به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان؛ 
پروژه ورزشگاه شهدای دستگرد به دست پدران شهيدان »علی 
ملک محمد« و »شهيد عليرضا کارگر« به بهره برداری رسيد. 
همچنين بوستان آزادی به دست مدیران شهری افتتاح شد و در 

اختيار شهروندان این منطقه قرار گرفت.  

      شهردار اصفهان : منطقه 13 منطقه اي است که از پروژه های بزرگ نيز بی نصيب نمی ماند، علاوه بر خط سه مترو بخشی از حلقه حفاظتی شهر اصفهان به عنوان پروژه اي 
بزرگ از این منطقه رد می شود

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

دروازه دولت سابق و ميدان امام حسين)ع(فعلی و ساختمان شهرداری اصفهان 
در ساليان دور زمانی که هنوز اثری از ترافيک جانفرسا و ساختمان های بلند نبوده 
است.

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

مصرف بهينه برق به خاطر افزایش گرما در اصفهان الزامی است

سخنگوی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت:با 
توجه به افزایش یک تا 2 درجه ای دمای هوا در دوهفته 
آینده لازم اســت که مردم نهایت همکاری را در مصرف 
بهينه برق داشته باشند تا تابستان امسال را بدون خاموشی و مشکل سپری کنيم.

محمدعلی اکبری سخنگوی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان افزود: ۲ هفته آینده و 
مرداد امسال با توجه به پیش بینی هواشناسی مبنی بر افزایش یک تا ۲ درجه ای دمای هوا 
نسبت به شرایط طبیعی، روز های سختی در پیش رو خواهیم داشت و لازم است که مردم 
نهایت همکاری را در مصرف بهینه برق داشته باشند تا تابستان امسال را بدون خاموشی و 
مشکل سپری کنیم. او با بیان اینکه در این هفته به دلیل گرمای شدید هوا، مصرف انرژی برق 
در شهرستان اصفهان به مرز هشدار رسید، تصریح کرد: مرز هشدار مصرف برق در اصفهان 
یکهزار و ۱۸۲ مگا وات است که روز سه شنبه بیست و چهارم تیر در مقطع کوتاهی میزان 

مصرف برق اصفهان به بیش از این حد رسید، اما سریع، مدیریت شد و خاموشی نداشتیم.
مدیر روابط عمومی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان با بیان اینکه با همکاری خوبی که 
مردم اصفهان داشتند در تابستان امسال تا کنون خاموشی نداشتیم، اظهار داشت: امید است 
در ۲ هفته در پیش رو نیز با همکاری بیشتر مردم و صنایع، اداره ها و واحد های تجاری و اداری 

در اجرای تفاهم نامه ها و تعهدها، پیک تابستان امسال را بدون دغدغه سپری کنیم.
علی اکبری از مردم خواست تا در ۲ هفته آینده در ساعت های اوج مصرف برق یعنی ۱۲ تا ۱۷، 
در صورت استفاده از کولر های آبی آن را در دور کُند قرار دهند و در صورت استفاده از کولر های 
گازی، دمای آن را روی ۲۴ درجه تنظیم کنند و در این ساعت از وسایل برقی پر مصرف و غیر 

ضروری مانند ماشین لباسشویی، ظرفشویی، مایکروویو و جاروبرقی استفاده نکنند.
او به طرح های مشترک با صنایع برای مصرف بهینه برق نیز اشاره و اضافه کرد: مقرر شده است 
که صنایع تعمیرات اساسی خود را در ماه های تیر و مرداد انجام دهند، روز های کاری و تعطیل 
خود را متناسب با میزان مصرف برق، تغییر دهند و میزان مصرف برق را در ساعت ها و روز های 

اوج مصرف برق کاهش دهند که برای همه این موارد پاداش هایی در نظر گرفته شده است.
علی اکبری با بیان اینکه صنایع و اداره هایی که دیزل ژنراتور دارند نیز در صورت استفاده از 
این دستگاه برای تامین برق، پاداش دریافت می کنند و برق تولیدی آن ها خریداری می شود، 
خاطرنشان کرد: اداره ها نیز ملزم هستند که بعد از ساعت ۱۴ و ۳۰ دقیقه میزان مصرف برق 

را تا ۸۰ درصد کاهش دهند.
سخنگوی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان با تاکید بر اینکه ۸۱ درصد مشترکان خانگی 
برق این شهرستان داخل الگوی مصرف، برق مصرف می کنند، افزود: ۱۹ درصد آن ها خارج 

از الگو، برق مصرف می کنند و بد مصرف هستند.

اخبار اصفهان
خـــبــــر

مشکلات و پیشنهادات

حرف دل مردم را از اخبار اصفهان بشنوید

 شما  می توانید مشکلات خود را
 با ما  ومسئولین درمیان بگذارید

   روابط عمومی بازرســی و نظارت اصناف استان اصفهان ، لیست قیمت
 خرده فروشی انواع میوه، صیفی و سبزی در روز دوشنبه ۳۰ تیرماه تا اطلاع 

ثانوی در واحدهای صنفی شهرستان اصفهان را به قرار زیر اعلام کرد:

 

بازرســــی اصنــــاف

3000483020

32274500
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام مدیر برنامه ریزی و انبارها، 
مدیر تولید جهت کار در بم

تلفن 03444252139

استخدام کارشناس فروش تلفنی خانم 
در یک شرکت معتبر در اصفهان

تلفن 03132402177

استخدام سرپرست تولید و کارمند 
فروش در یک شرکت معتبر

تلفن 03135723840

استخدام مهندس صنایع در گروه 
شیر گاز ایران در تهران و اصفهان

shiregaz.iran@gmail.com

استخدام کارمند فروش خانم در 
یک شرکت معتبر در اصفهان

تلفن 03135723840

 بعد از توفیق نســبی در 
مدیریت فصل اول طغیان 
و اپیدمــی بیماری کووید 
19 در ایران و ورود به فاز 
بازگشایی مشاغل، صنوف 
و اماکن که مرحله فاصله 
گذاری هوشمند نام گرفت، 
این مهم با نوعی عادی پنداری شرایط و 
کاهش مراعات بهداشت فردی و عمومی 
در مناطق مختلف کشــور روبرو گردید، 
موضوعی که طبیعتاً با توجه به عدم مهار 
و حذف بیماری و ماهیت سریع الانتشار و 
سریع الانتقال آن عملًا از میانه خرداد 99 
خود را به صورت افزایش تدریجی ضریب 
بازتولید ویــروس در جامعه و صعودی 
شــدن نمودار موارد ابتلای روزانه نشان 

داد.
این روند در بســیاری از جوامع دیگر از 
جمله ایالات متحده، فلسطین اشغالی، 
لوکزامبورگ و برخی کشورهای اروپایی 
نیز به وضوح مشاهده شد، در حالی که در 
برخی کشورهای اروپایی و جنوب شرقی 
آسیا تاکنون چنین بازگشتی به صورت 

معنادار مشاهده نگردیده است.
اطلاعات موجود کمــاکان حاکی از آن 
است که دو مســیر اصلی انتقال ویروس 
کووید 19، تماس و قطرات تنفسی است.

قطرات تنفسی زمانی ایجاد می شود که 
فرد آلوده صحبت، سرفه یا عطسه کند و 
شخصی که در تماس نزدیک با فرد آلوده 
باشــد در معرض قطرات تنفسی عفونی 
خواهد بود. همچنین این قطرات ممکن 
است بر روی سطوحی که ویروس بر روی 

آن زنده می ماند، فرود آینــد. بنابراین، 
اشیا و سطوح تماس با فرد آلوده یا قطرات 
آلوده می توانند مســیر انتقال ویروس 
باشــند. کما اینکه به ویژه در مکان های 
سربسته و بدون تهویه مناسب ویروس 
ممکن است ساعاتی در هوای این مکان ها 

نیز معلق بماند.
ناقلان ویروس کرونا

سازمان بهداشــت جهانی گزارش هایی 
مربوط به انتقال ویروس کووید 19 ارائه 
کرده و شــواهد موجــود از انتقال افراد 
دارای علامت، افــراد دارای پیش از بروز 
علامت و افراد بدون علامت اما آلوده به 
کووید 19 حکایت دارد. همچنین شواهد 
موجود نشان می دهد که این بیماری، از 
همه این افراد و البته بیشتر توسط موارد 

دارای علامت منتقل می شود.
دوره نهفتگی یا کمــون برای کووید 19 
به طور متوســط بین 5 تا 7 روز در نظر 
گرفته شده است، اما می تواند تا 14 روز 
هم طولانی شود. در این دوره، که به آن 
دوره قبل از علامت داشتن هم می گویند، 
افراد آلوده می توانند ناقل بوده و ویروس 
را به دیگران نیز منتقــل کنند در حالی 
که شناســایی این افراد بسیار دشوار به 
نظر می رسد. یافته های پژوهشی حاکی 
است تست مولکولی برخی افراد پس از 
1 تا 3 روز از مواجهه با ویروس کووید 19 
و قبل از بروز علائم می تواند مثبت باشد. 
بنابراین، این امکان وجود دارد که افراد 
آلوده به کرونا بتواننــد ویروس را حتی 
قبل از بروز علائم منتقــل کنند. انتقال 
ویروس از فردی که علامتی ندارد نیز از 
طریق قطرات تنفسی یا از طریق لمس 
اشیا یا ســطح آلوده به ویروس صورت 

خواهد گرفت.
اهمیت استفاده همگانی از ماسک

کماکان راه های اصلی پیشگیری از ابتلاء 
به کرونا، بهداشــت دســت ها از طریق 

شستن مکرر با آب و صابون یا ضدعفونی 
کردن با محلول هــای ضدعفونی کننده 
با پایــه الکلی، فاصله گــذاری فیزیکی 
)حداقل یک متر در فضای باز و دو متر در 
فضای بسته( و استفاده از ماسک )شامل 
انواع ماسک ســاده پارچه ای یا ماسک 

جراحی( خواهد بود.
استفاده همگانی از ماسک در این مرحله 
یکی از اقدامات مهم پیشــگیرانه است 
که می تواند شــیوع برخی بیماری های 
ویروسی تنفســی از جمله کووید 19 را 

محدود نماید.
استفاده از ماسک به تنهایی برای تأمین 
سطح مناسبی از محافظت، کافی نیست 
و سایر اقدامات نیز باید در کنار آن اتخاذ 
شــود، لکن مطالعات انجام شده حاکی 
است استفاده از ماسک حداقل 40 درصد 
و در کنار سایر تمهیدات تا 95 درصد از 
موارد جدید ابتلاء به این بیماری خواهد 
کاســت. چنان که برآوردهای محققین 
نشان می دهد اگر تنها نیمی از جمعیت 
از ماسک استفاده نمایند، بزودی نرخ باز 
تولید ویروس به یک و حتی کمتر از یک 
نزدیک شده و جامعه از وضعیت اپیدمی 
خارج شده و حتی به تدریج به کنترل و 

مهار بیماری نزدیک می شود.
مطالعات مربوط به بیماری های شــبه 
آنفلوانــزا و کرونا ویروس های انســانی 
نشان می دهد که استفاده از ماسک حتی 
ماسک های پارچه ای ســاده می تواند از 
انتشــار قطرات عفونی از یک فرد آلوده 
به شــخص دیگر و آلودگــی احتمالی 
محیط توســط این قطرات تا حد زیادی 
جلوگیری کند. استفاده از ماسک توسط 
افراد سالم در تماس با بیمار در خانه نیز 
می تواند به عنوان اقدامی پیشــگیرانه 

مفید باشد.
ماسک لازم است اما کافی نیست

استفاده از ماســک در سطح جامعه اگر 

با نادیده گرفتن ســایر اقدامات اساسی 
مانند رعایت بهداشت دست ها و فاصله 
فیزیکی و پرهیــز از حضور در تجمعات 
غیرضروری، باعث ایجاد احساس امنیت 
کاذب شود قاعدتاً اثربخشی بهینه و مورد 
انتظار در پیشــگیری از انتقال و شیوع 

بیماری را لزوماً نخواهد داشت.
از ابتدای شــیوع ویروس کرونای جدید 
در جهان، مباحث مختلفی در زمینه آن 
مطرح شد که به مرور تغییر پیدا کرد، این 
موضوع در حوزه علــوم تجربی از جمله 
طبابت و سلامت موضوع غریبی نیست. 
دانش تجربی حاصل انباشــت تجارب و 
البته ابطال و تغییر و تحول مکرر گزاره ها 

و انگاره های علمی قبلی است.
ویروس کرونــا و بیماری ناشــی از آن 
یک بیماری نوپدید محســوب می شود 
و دانش بشر پس از گذشــت چند ماه، 
متغیر بوده و البته شــواهد و مستندات 
موجود هنوز نتوانســته به راهکار مؤثر و 
قطعی برای پیشگیری، درمان و مقابله با 
آن دست پیدا کند و همین نشان دهنده 

علت برخی پیش بینی هــا، برآوردها یا 
توصیه هایی اســت که امروز شــاید با 
یافته های جدید، نادرست یا در اولویت 
بالاتر یا پایین تر، مهم تــر یا کم اهمیت 
تر از آغــاز راه مقابله با ایــن بیماری به 

نظر برسد.
چنانکه سازمان جهانی بهداشت و مراکز 
مدیریت بیماری های واگیر بســیاری از 
کشــورها در هفته ها و ماه های نخست 
مواجهه با این ویروس به دلایل گوناگون 
اعلام کردند که استفاده از ماسک فقط 
برای کادر درمان و افراد در معرض خطر 
و پرخطر توصیه می شود و به سایر افراد 
جامعه و جمعیت عــادی، توصیه ای به 
استفاده از ماسک ندارند. شرایط امروز و 
تجربیات و شواهد فراهم آمده اما حاکی 
است استفاده از ماسک به صورت همگانی 
بویژه در مرحله بازگشایی که موضوع در 
خانه مانــدن محوریت و امــکان تحقق 
حداکثری گذشته را ندارد در کنار رعایت 
ســایر نکات بهداشــت فردی و عمومی 

اهمیت و ضرورتی اجتناب ناپذیر دارد.

مراکز تحقیقاتی و مؤسسات بین المللی 
سلامت از جمله سازمان بهداشت جهانی 
از دولت ها خواسته اند برنامه مدونی برای 
تشویق شــهروندان خود برای استفاده 
از ماســک در مکان های عمومی تدوین 
کنند و همه مردم باید از ماسک استفاده 
کنند زیرا این وسیله می تواند از انتقال و 
انتشــار ویروس کرونا ممانعت کند و به 
کنترل و مهار بیمــاری کووید 19 منجر 

شود.
ویروس کرونا نه ضعیف شده و نه از بین 
رفته اســت و البته به زودی واکســن یا 
داروی قطعــی هم نخواهد داشــت لذا 
ضروری است در کنار سایر نکات بهداشت 
فردی و عمومی، هر فــردی که از خانه 
خارج می شود، ماسک بزند. در این راستا 
بارها تاکید شــده که هر کسی از خانه 
بیرون می آید باید ماسک داشته باشد اما 
بیشترین ضرورت استفاده از ماسک در 
مکان های سربسته و مکان هایی است که 
فاصله گذاری فیزیکی به درســتی قابل 

رعایت نخواهد بود.

چند درصد مردم ماسک بزنند ،کرونا مهار می شود؟
توصیه و تاکید بر استفاده از ماسک برای جلوگیری از انتقال 

بیماری کرونا، در شــرایطی موثر خواهد بود که سایر نکات 

بهداشتی را نیز رعایت کنیم.

دوره نهفتگی یا 
کمون برای کووید 
۱۹ به طور متوسط 
بین ۵ تا ۷ روز در 
نظر گرفته شده 

است، اما می تواند 
تا ۱۴ روز هم طولانی 

شود. در این دوره، 
که به آن دوره قبل 

از علامت داشتن 
هم می گویند، افراد 

آلوده می توانند ناقل 
بوده و ویروس را به 
دیگران نیز منتقل 
کنند در حالی که 

شناسایی این افراد 
بسیار دشوار به نظر 

می رسد. 
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افزایش ابتلای کودکان به کرونا
معاون درمان وزارت بهداشــت از روند افزایشــی شــیوع کرونا ویروس در ســه استان 
مازندران، خراســان رضوی و فارس خبر داد و گفت: متاسفانه مردم در برخی از استان ها 
دستورالعمل های بهداشتی را رعایت نمی کنند و تا زمانی که این رفتار مردم ادامه داشته 

باشد نمی توانیم پیش بینی از روند شیوع ویروس ارائه دهیم.
 دکتر جان بابایی در حاشیه اجلاس روسای دانشگاه های علوم پزشکی که امروز به صورت 
مجازی در وزارت بهداشت برگزار شــد، در جمع خبرنگاران از روند افزایش شیوع کرونا 
ویروس در استان های خراســان رضوی، مازندران و فارس خبر داد و گفت: متاسفانه ما 
نمی دانیم پیک شــیوع ویروس در این اســتان ها چه زمانی تمام می شود و این بسته به 
رفتارهای مردم دارد که چقدر بتوانند با رعایت دستور العمل های بهداشتی چرخه انتقال را به 
حداقل برساندند.وی در ادامه تصریح کرد: متاسفانه ما ملاحظه می کنیم در برخی استان ها 
مردم ما دستور العمل های بهداشتی را رعایت نمی کنند، مثلا حتی ماسک نمی زنند و یا 
این که در سایر استان ها هم کمتر از 50 درصد مردم از ماسک استفاده می کنند و یا حتی 

متاسفانه مراسم های خود را نیز برگزار می کنند. بنابراین در این شرایط ما نمی توانیم پیش 
بینی از ادامه روند افزایش شیوع کرونا داشته باشیم. بنابراین همه چیز بستگی به رفتارهای 
مردم دارد.معاون درمان وزارت بهداشت با تاکید بر این که مشکلی از نظر تعداد تخت های 
بیمارستانی برای بستری افراد مبتلا به کووید 19 نداریم، گفت: در تمامی استان ها ظرفیت 
بستری وجود دارد، اما باید تاکید کرد به هر حال ظرفیت تخت نیز می تواند محدود باشد و 
مردم باید مراعات کنند تا بتوانیم با استفاده از همین تخت های موجود و تجربه که همکاران 

ما در مدیریت این ویروس پیدا کردند، بتوانیم وضعیت موجود را مدیریت کنیم.
وی گفت: علیرغم این که روند شــیوع کرونا ویروس در کشــور ما بیشتر شده است، اما 
خوشبختانه روند مرگ و میر افزایشی نبوده و به نسبت به افزایش شیوع کرونا ما کاهش 
مرگ و میر را داشتیم ضمن این که به حداقل رساندن مرگ و میر یکی از اهداف اصلی ما 
است و با مدیریت موجود می توانیم به هدف اصلی خود که علاوه بر کاهش ابتلا، کاهش 

مرگ و میر است، برسیم.
وی در ادامه با تاکید بر این که بیمارستان های دولتی از بیماران برای انجام آزمایش هزینه ای 
دریافت نمی کنند، گفت: کسانی که از طریق نظام ارجاع به بیمارستان های دولتی مراجعه 

کنند 5 درصد و سایر بیماران 10 درصد برای دریافت خدمات 
اعم از  درمان کرونا هزینــه پرداخت می کنند.جان بابایی 
با تاکید بر این که میزان ابتلای کودکان به ویروس کرونا 
نسبت به اسفند ماه افزایش پیدا کرده است، تصریح کرد: 
یکی از دلایل این افزایش به دلیل این است که حساسیت  

خانواده ها نسبت به گذشته کمتر شده است و با توجه به این 
که بچه ها زنجیره انتقال این بیماری هستند نباید حساسیت ها 

را در این زمینه کاهش داد.معاون درمان وزارت بهداشت در پایان 
با تاکید بر این که برخی مراکز خصوصی در دریافت هزینه آزمایش 

ویروس کرونا تخلف می کنند، گفت: همانطور که عنوان شد در بیمارستان های دولتی 
انجام این آزمایشات رایگان است، اما  رقم این هزینه ها که از سوی مراکز خصوصی دریافت 
می شود گاها تخلف اســت و اخطارهایی نیز به این مراکز داده شده است، اما در مجموع 
 هزینه دریافتی برای انجام این آزمایشــات در مراکز خصوصی کمتر از 700 هزار تومان

 است.

گزارش

ئیس  ر
سازمان غذا و دارو از برنامه وزارت بهداشت از ممنوعیت 

عرضه داروهای "رمدسیویر" و "فاویپیراویر" در خارج از بیمارستان خبر داد و گفت: از آنجا که این داروها 
به دلیل حساسیتی که دارند و مصرف بی رویه آنها می تواند موجب مقاومت ویروس شود، در نتیجه در 

شبکه کاملا رسمی ضبط و ثبت شده، توزیع انجام خواهد شد.
 دکتر محمدرضا شانه ساز تصریح کرد: من به تمامی هموطنان اعلام می کنم ما واقعا 
در زمینه داروهایی که مورد نیاز کشور برای بیماران مبتلا به کرونا است، مشکلی 
نداریم و این داروها را در گام اول برای انجام مطالعات بالینی وارد کردیم و در اختیار 
شبکه مطالعات بالینی کشور قرار گرفته است و داروهایی هم که به صورت رسمی 
در این زمینه وارد کشور شدند در اختیار دانشگاه های علوم پزشکی قرار گرفته است 
و به زودی ما از 50 تولید داخل داروی رمدسیویر بهره برداری خواهیم کرد. همچنین 
همانطور که از قبل نیز قول داده بودیم داروی فاویپیراویر چند ماهی است در کشور 
تولید شده است و توزیع گسترده آن از هفته گذشته در دانشگاه های علوم پزشکی آغاز 

شده است.
ممنوعیت عرضه رمدسیویر در خارج از بیمارستان

شانه ساز تاکید کرد: توجه مردم را به این نکته جلب می کنم که قرار نیست داروهای فوق 
در خارج از بیمارستان ها و به صورت انبوه در مناطق دیگر عرضه شوند، این داروها به لحاظ 
حساسیتی که دارند و مصرف بی رویه این داروها می تواند موجب مقاومت ویروس شود و تاثیر آن از 
بین برود در نتیجه در شبکه کاملا رسمی ضبط و ثبت شده توزیع انجام خواهد شد. بنابراین داروی 

رمدسیویر به همین شیوه و به صورت محدود در اختیار دانشگاه ها قرار گرفته است. مرحله دوم واردات 
این دارو نیز انجام شده است ظرف دو روز آینده در اختیار معاونت های درمان دانشگاه ها قرار خواهد 
گرفت. تا با هماهنگی های که بین این معاونت ها و بهداشت انجام می شود مورد استفاده علمی قرار گیرد.

وی خاطر نشان کرد: ماده اولیه داروی رمدسیویر هم در داخل کشور تولید می شود که این نشان از 
توانمندی داروسازان کشور دارد. بنابراین هر دارویی که در دنیا عرضه شود و احتمال این را داشته باشد 
که می تواند در درمان کرونا موثر واقع شود، این دارو را به دلیل توانمندی هایی که در سیستم داخل 

کشور وجود دارد را تهیه و در اختیار کادر درمانی قرار می دهیم.
رئیس سازمان غذا و دارو تاکید کرد: مجددا به مردم اطمینان می دهیم که داروهای فوق در صورت 
تامین در اسرع وقت در اختیار مردم قرار می گیرد، اما لازمه توزیع و قرار دادن آن در اختیار مردم این 

است که مهر تایید مراجع رسمی و علمی کشور در خصوص سلامت و اثر بخشی را داشته باشند.
واکسن ایرانی آنفلوآنزا در راه است

رییس سازمان غذا و دارو همچنین به برنامه وزارت بهداشت برای تامین واکسن آنفلوانزا برای پاییز نیز 
اشاره کرد و گفت: امسال برای اولین بار واکسن ملی و ایرانی آنفلوانزا در کشور خواهیم داشت و امیدواریم 
پاییز امسال حدود یک میلیون دوز از این واکسن ایرانی تولید شود. واردات این واکسن از خارج نیز 

امسال انجام می شود و طبق برنامه از شهریور این واکسن را در کشور خواهیم داشت.

واکسن ایرانی آنفلوآنزا در راه است

چه عواملی بر بقای کرونا در محیط بسته 
تاثیر می گذارد؟

مدیر گروه بیماری های عفونی دانشگاه علوم پزشکی بیرجند گفت: 
برای بقای ویروس کرونا در هوای اتاق یا فضای بســته یا جایی که 
نور خورشــید وجود دارد، عوامل متعددی چون میزان تابش اشعه 

خورشید، رطوبت و دمای هوا تاثیرگذارند.
مسعود ضیایی در مورد نحوه محاسبه میزان ماندگاری ویروس کرونا 
در هوا و بر روی سطوح، اظهار کرد: اکنون براساس یافته های جدید 
می دانیم این ویروس می تواند برای مدتی در هوا معلق بماند و این امر 

نشان دهنده ضرورت استفاده از ماسک است.
وی افزود: براســاس تحقیقات جدید، افراد بــرای در امان ماندن از 
ویروس کرونا باید حتی در محیط های باز و در بسته کم جمعیت نیز 

ماسک بزنند.
این متخصص عفونی بیان کرد: تحقیقات جدید نشان داده ویروس 
می تواند تا مدتی در هوا در فاصله نزدیک فردی که ترشحات از او آزاد 

می شود، معلق بماند.

ضیایی با بیان اینکه عوامل متعددی در باقی ماندن ویروس بر روس 
سطوح و هوا تاثیر دارند، ادامه داد: برای بقای ویروس در هوای اتاق 
یا فضای بسته یا جایی که نور خورشید وجود دارد، عوامل متعددی 

چون میزان تابش اشعه خورشید، رطوبت و دمای هوا تاثیرگذارند.
ضیایی یادآور شد: این ویروس برد محدودی به اندازه یک تا یک و نیم 
متر را داشته و در نتیجه در هوا برای مدت طولانی معلق نمی ماند؛ مگر 
اینکه لوله گذاری یا ساکشن ترشحات برای بیماران تنفسی انجام شود 
و آن زمان تبدیل به ذرات ریز شده و حتی تا هشت ساعت در هوا معلق 

می ماند، می تواند مسافتی را طی کند و باعث آلودگی شود.
وی خاطرنشان کرد: یکی از مهم ترین دلایل شیوع بالای بیماری، 
جدی نگرفتن مسائل بهداشتی توسط مردم است؛ همچنین به نظر 
می رسد مردم خسته شده اند و اطلاع رســانی به مردم نیز کاهش 

یافته است.
وی یادآور شد: اگر مردم خسته شــده اند باید بدانند پرسنل درمان 
نیز خسته تر شده اند، همانطور که در زمان جنگ نمی توان به خاطر 
خستگی مبارزه را کنار گذاشت، اکنون نیز نباید مراقبت های بهداشتی 

را کنار بگذاریم.

واکنش به آمار ۲۵ میلیون کرونایی
معاون بهداشــت وزارت بهداشــت، در واکنش به آمار 25 
میلیون مبتلا به کرونا که نقل قول رئیس جمهور بوده است، 

توضیحاتی داد.
 علیرضا رئیسی گفت: در اسفند و فروردین روزانه حدود 700 
هزار تماس با 4030 برقرار شد و در اواسط اردیبهشت سیر 
نزولی تماس ها را شــاهد بودیم که روزانه به 30 هزار تماس 

رسید.
وی ادامه داد: در سراســر کشــور حدود 30 هزار نفر آماده 

پاسخگویی به تلفن 4030 هستند.
معاون بهداشــت وزارت بهداشــت، گفت: در حال حاضر تا 
2000 تماس همزمان امکان پاسخگویی داریم و تا 10 هزار 
تماس هم قابلیت افزایش خواهد داشت و در این باره حدود 
31 هزار کارشناس، پزشــک و پرســتار آماده پاسخگویی 

هستند.
وی افزود: در بخش ســلامت روان در این مدت حدود 530 

هزار تماس داشته ایم و ارائه خدمات در بخش سالمندان، 
مادران باردار و تغذیه هم اضافه شده است.

رئیسی گفت: اگر آزمایش فردی مثبت و تحت درمان باشد تا 
5 روز متوالی و یک تماس هم در روز چهاردهم با وی گرفته 
می شود و اگر آزمایش مثبت باشد، ولی تحت درمان نباشد تا 

3 روز با او تماس گرفته می شود.
وی افزود: خیلی از افراد علائم خفیف و یا تب، ســرفه، بدن 
درد، کاهش حس بویایی و چشــایی و حتی علائم گوارشی 

خواهند داشت، ولی این جای نگرانی ندارد.
معاون وزیر بهداشت همچنین از مردم درخواست کرد که به 
توصیه های کارشناسان مورد تأیید وزارت بهداشت و درمان 

که از طریق سامانه 4030 فعال هستند توجه کنند.
وی درباره تخمین 25 میلیون مبتلا بــه ویروس کرونا هم 
گفت: این یک تخمین است و تست سرولوژی برای تشخیص 
بیماری کرونا نیســت و بر اســاس اعلام ســازمان جهانی 
بهداشت، فردی به عنوان کرونا مثبت تلقی می شود که تست 

PCR آن مثبت باشد.
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Trade activity will be resumed 
in Chazabe border on 
Thursday after a five-month 
period that trade was halted 
due to the outbreak of the 
coronavirus.
The Governor of Dashte 
Azadeghan Hamid Sielavi 
made the announcement on 
Monday, saying that the Iraqi 
central government agreed 
to reopen the Chazabe trade 
border after continuous 
follow-up and consultation 
with Iraqi officials in this 
regard.

He added that after holding 
some meetings between the 
provincial and Iraqi officials 
and resolving problems 
and bilateral commitments, 
including the observance of 
health protocols due to the 
coronavirus, the two sides 
agreed to reopen the Chazabe 
border since Thursday.
All health guidelines and 
protocols will be observed 
strictly at Chazabe border for 
doing trade exchanges, he 
emphasized.

'Iran-China to 
have long term 
coop. in oil 
sector'
Iranian oil 
minister on 
Monday informed 
that under the 
framework of 
the 25-year 
c o m p r e h e n s ive 
cooperation road 
map, Iran and China 
will collaborate on 
the oil sector in the 
long-run.
As Bijan Namdar 
Zanganeh told 
reporters that Iran 
is ready to sign a 
similar cooperation 
road map with all 
countries.
Referring to the 
rumors going 
around the said 
Iran-China 25-
year road map, 
Zanganeh said after 
being finalized, the 
road map must 
be ratified by the 
Iranian Parliament. 
In a meeting on 
June 21, Iran's 
cabinet of ministers 
approved the final 
draft of the 25-year 
c o m p r e h e n s ive 
cooperation plan 
between Iran and 
China.
On July 5, came the 
announcement of 
the Iranian FM Zarif 
about Iran-China 
negotiations over 
a 25-year so-called 
'accord', which as 
he put into words 
is "clear and the 
two countries have 
nothing to hide 
about it."
However, some 
baseless claims 
were made by 
some specific 
f o r e i g n - b a s e d 
media against the 
document. Iranian 
officials have 
strongly rejected 
the rumors, 
asserting that the 
plan for strategic 
c o o p e r a t i o n 
between Iran and 
China would be 
designed on equal 
footing, on the 
basis of common 
views, and with 
the purpose 
of supporting 
multilateralism.
Officials say that 
the roadmap is 
' u n a c c e p t a b l e ' 
and 'unbelievable' 
for the United 
States as it makes 
Iran capable of 
resisting the US  
sanctions.
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Trade activity to resume in Chazabe 
border

Emirates landed 
its Boeing-777 
at Tehran's 
Imam Khomeini 
I n te r n a t i o n a l 
Airport on July 17. 
A Covid-19 PCR 

test is needed for boarding 
the flight, said an official with 
IKIA, adding that passengers 
are required to provide a 
certificate confirming that 
they have tested negative for 
Covid-19 from no later than 96 
hours before their flight.
What's more, Qatar Airways 
has increased the number of 
its weekly flights to Tehran 
from 17 to 21 as of Friday. 
Qatar Airways also resumed 
passenger flights to Mashhad 
on Saturday morning. 
According to local officials, 
the airline is set to operate four 
weekly flights to Mashhad in 
northeast Iran. The airline also 
reopened passenger flights 
to Isfahan and Shiraz earlier 
on Friday. 
As of June 17, Qatar Airways 
operates 25 weekly flights to 
four major cities in Iran. 
Qatar Airways Cargo operated 
several flights to bring medical 
supplies to almost every parts 
of Iran in the past four months 
to support Iranians in their 
fight against coronavirus. 
Officials at the Iranians 
Association of Airlines 
recently told ISNA that 
Turkish Air is also set to 
gradually resume Iran 
flights. The airline, however, 
announced that it has no plan 
to resume Tehran flights at 
least until July 31. The airline 
accounts for a considerable 
portion of international flights 
to/from Iran. 
In February, it suspended 
flights to Iran due to restrictive 
measures against the spread 
of Covid-19. 
Mashhad International 
Airport hosted Afghanistan's 

Kam Air jets last week. The 
airline is scheduled to operate 
directly from Kabul, Herat and 
Kandahar to Mashhad. The 
airport monitors passengers' 
health, mainly through 
temperature checks and 
physical distancing measures.
And Air Arabia resumed 
Sharjah–Shiraz-Sharjah 
flights earlier this month. The 
airline currently operates two 
weekly flights. 
Hefty Losses Over Covid-19
The Covid-19 pandemic has 
had a severe impact on Iran’s 
aviation sector due to the 
resulting travel restrictions, 
especially a slump in demand 
among travelers during the 
peak travel season in Iran, i.e. 
Norouz, the Persian New Year 
holidays (March 20-April 3).
Official figures say airlines are 
facing a cash flow crisis after 
the industry was grounded 
and travel demand dropped 
by 90% during Norouz, so 
much so that some of them 
claimed they couldn’t pay 
their staff. 
The number of air passengers 
reduced by 76% and flights 
by 90% during Norouz, 
according to data released by 
Iran Airports Company.
The impact of the coronavirus 
has resulted in Iran's 16 
airlines losing up to 30,000 
billion rials ($118 million) 
from Feb. 20 to April 8, as the 
Association of Iranian Airlines 
estimated. 
Application for 24,000 

billion rials ($95 million) in 
coronavirus bailout loans for 
airlines and other aviation 
sectors opened at the Ministry 
of Cooperatives, Labor and 
Social Welfare’s Kara.mcls.gov.
ir in June. 
The 750-trillion-rial ($2.97 
billion) rescue package that 
the government approved 
following the outbreak 
of coronavirus in March 
included 80,000 billion rials 
($352 million) in loans for the 
transportation sector.
According to the Central Bank 
of Iran Governor Abdolnasser 
Hemmati, the lending rate for 
the government aid package 
will be 12% to be repaid 
within two years. 
Commenting on the interest 
rate, Hemmati said it is 
reasonable, given the high 
inflation rate in the country. 
“Even if banks set 18% interest 
on loans, the real interest 
rate would still be negative 
when compared to the annual 
inflation. Any rate below 12% 
would apparently impose 
further financial strain on 
banks,” he said. 
Hemmati has said only 
businesses that did not lay 
off workers during the 
coronavirus crisis would 
be eligible for the loans. He 
instructed banks to process 
the loans soon and cut red 
tape.
Most airlines in the world are 
facing bankruptcy, according 
to CAPA—a trusted source 

of market intelligence for the 
aviation and travel industry. 
British Airways CEO Alex 
Cruz says today’s coronavirus 
crisis is more serious than any 
previous aviation crisis.
As the impact of the 
coronavirus and multiple 
government travel reactions 
sweep through the world, 
many airlines have probably 
already been driven into 
technical bankruptcy, or are 
at least substantially in breach 
of debt covenants.
Cash reserves are running 
down quickly, as fleets are 
grounded and what flights 
there are operate much less 
than half full.
Forward bookings 
are far outweighed by 
cancellations and each time 
there is a new government 
recommendation it is to 
discourage flying. Demand 
is drying up in ways that are 
completely unprecedented. 
Normality is not yet on the 
horizon, Aviation24 reported.
IAC's Q1 Airport Traffic Report
Iran Airports Company 
registered a total of 44,918 
takeoffs and landings during 
the first quarter of the current 
Iranian year (March 20-June 
20) to register a 51% decline 
compared with the similar 
period of last year.
More than 4.04 million 
passengers were transported 
during the three months 
under review, indicating a 
64% year-on-year decline. 

Iran's Steel Output Rises to 
12.5m Tons
Iranian steelmakers produced 12.5 million tons of semi-
finished and finished steel products during the first 
quarter of the current fiscal year (March 20-June 20) to 
register a 2.21% year-on-year increase.
According to the Iranian Steel Producers Association’s 
latest report, semi-finished steel made up 7.14 million 
tons of the total output, up 3% YOY.
Billet and bloom made up 4.12 million tons of semi-
finished production while slab output hit 3.02 million 
tons to register a 3% decline and a 12% rise respectively 
YOY.
As for finished steel, the output increased by 1% YOY to 
reach 5.33 million tons.
Flat steel products had the lion’s share of finished steel 
production with 2.67 million tons, down 1% YOY. Hot-
rolled coil made up 2.3 million tons of the production 
in this category, showing a 1% rise compared with the 
similar period of last year, followed by cold-rolled coil 
with 655,000 tons that also registered a 1% rise YOY and 
coated coil with 322,000 tons (down 25% YOY).
Long steel products had a 2.66 million-ton share in the 
output of finished steel products, posting a 4% growth 
YOY. Rebar had a major share with 2.17 million tons (up 
5% YOY), followed by beams with 297,000 tons (down 
1% YOY) and L-beam, T-beam and other types with 
193,000 tons (down 5% YOY).

Petropars to complete Azadegan 
Oilfield development
 The Petroleum Engineering and Development Company 
(PEDEC) has signed a contract with Petropars Group for 
completing the development of South Azadegan joint 
oilfield.
The contract to complete the development of South 
Azadegan field was signed with the aim of increasing the 
daily production capacity of the field to 320,000 barrels 
of crude oil in 30 months and within the contract amount 
worth $961 million and IRR 1,183 billion.
Touraj Dehghani, PEDEC CEO, and Hamid Reza Masoudi, 
the CEO of Petropars, signed the document in Tehran on 
Monday, Shana reported. 
The document was signed in a ceremony held in 
the presence of Iranian Minister of Petroleum Bijan 
Zangeneh.
The project entails drilling 35 wells, installation of 50 
downhole ESP pumps, completion of 8 multi-ways, 
completion of two intermediate separation plants, 
construction of 328 km of flow pipelines, 45 km of 
communication pipelines and 65 km of gas and crude oil 
transmission pipelines from the CTEP to the West Karun 
Pumping House and NGL 3200.
The parties also signed a $300 million contract for the 
construction of a CTEP (with a daily processing capacity 
of 320,000 barrels); the largest oil and gas processing 
unit in the country, which is scheduled to be built within 
30 months.
It is worth mentioning that the West Karun Exploitation 
and Desalination Unit and the Skid Mounted Processing 
Unit are the current capacities for Azadegan oil refining. 
The CTEP is being built to add to the field’s processing 
capacity.
Thus, the total value of the contracts signed today 
between PEDEC and Petropars is $1,261 million and 
IRR 1,183 billion.
The contracts will complete development of the joint 
field with 206 wells and 320,000 barrels/day of crude oil 
as well as 200 million cubic feet of gas per day.
The development of the South Azadegan joint field, 
which is located in the West Karun region, near the Iraqi 
border and about 80 km west of Ahvaz, began in 2014 
when the National Iranian Oil Company (NIOC) signed 
a deal with a Chinese company. However after foot-
dragging and failure of the Chinese firm to complete the 
project, NIOC expelled the company.

After four months of closure due to Covid19- 
curbs, both Iranian and foreign airlines are 
resuming flights to and from destinations in Iran.

Int'l Airlines Gradually Resuming Iran 
Flights
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He said in an 
exclusive interview 
with ILNA news 
agency that even 
if the Iranian 
a u t h o r i t i e s 
have done non-
understandable 

mistakes in their attempts to 
control the coronavirus, it is 
clear that the USA sanctions 
are dramatically worsening 
the country’s possibilities 
to counter the pandemic. He 
believes that the United States 
should seriously consider 
making an important reform 
of their Constitution that starts 
to be a little bit old, outdated, 
and “retarded”.
Tuomo Melasuo is a Professor 
of Peace and Conflict 
Research and Research 
director of TAPRI, Tampere 
Peace Research Institute, at 
the University of Tampere. 
With a Ph.D. in political 
science, Melasuo is also a 
professor in political history 
at the University of Turku, 
and his academic interest 
lies in particular in the recent 
history of North Africa and 
international relations in the 
Mediterranean.
You can read his full interview 
with Tuomo Melasuo as 
follow:
Q: Why the conflict between 
the U.S. and Iran isn't over 
and how do you evaluate the 
differences between the two 
countries?
A: The difficult relations 
between Iran and the USA in 
the first half of the year 2020 
could be observed in a larger 
context. This larger context 
is the Nuclear Agreement of 
Summer 2015 and the Joint 
Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA). More precisely it is 
that the USA does not any more 

honor the agreement on one 
hand, and the COVID-19, this 
worldwide corona pandemic, 
on the other hand. We need to 
locate the political behavior 
of Iran and the USA in this 
double context. None of them 
has shown really responsible 
attitudes during recent 
months of corona crises.
The USA politics towards the 
whole Middle East - the JCPOA 
with Iran and the Palestinians 
as examples - have been and 
still are very immature as 
well as dangerous and even 
counter-productive at the 
same time. Iran found herself 
in a more and more difficult 
situation because of mostly 
USA illegal sanctions and the 
very heavy impacts of the 
Corona pandemic.
Q: Trump administration sees 
U.S sanction against Iran as a 
victory but these sanctions are, 
in fact, an example of enmity 
with the Iranian people.
A: There have been sanctions 
against Iran because of its 
nuclear program at least 
already since 2007. During 
all these years the sanctions 
have had a negative impact on 
civil society and on the public 
health in Iran. I recall that some 
of my Iranian friends here in 
Finland were worried about 
the health of their parents and 
that they sent drugs to their 
elderly parents in the country.
 Of course, the new sanctions of 
the USA, since it betrayed the 

2015 nuclear agreement, have 
also a very negative impact on 
the general health conditions 
of Iran and especially on its 
civilian population. The USA’s 
very unclear but increasing 
sanction politics have without 
no doubt an important impact 
on the Iranian possibilities to 
face the Covid-19, which is the 
corona pandemic.
Even if the Iranian authorities 
have done several, even 
non-understandable, and 
very serious mistakes in 
their attempts to control 
the coronavirus, it is clear 
that the USA sanctions are 
dramatically worsening the 
country’s possibilities to 
counter the pandemic. This 
is particularly visible in the 
importation of drugs and 
medical equipment.
 Thus, in this health care 
situation, the USA sanctions 
have no justification 
whatsoever. They are simply 
irresponsible, illegal, and even 
counterproductive. In the 
world coming after the corona 
pandemic, the international 
community could maybe 
consider pursuing the USA the 
same way as certain regimes 
were treated in war crime 
special court after the Second 
World War.
Q: Why Trump is not willing 
to back down despite 
international requests?
A:  It is clear that the sanctions 
are illegal because they do not 

respect the UN SC resolutions. 
In reality, the congressmen 
have no impact on Mr. Trump 
because the only thing he 
is worried about is his re-
election in November 2020. 
This situation is, of course, 
a proof that there are many 
problems in the USA political 
culture and especially political 
system. The inhabitants of 
that country should seriously 
consider making an important 
reform of their Constitution 
that starts to be a little bit old, 
outdated, and “retarded”.
Q; Can it be said that the 
transfer of Iranian oil to 
Venezuela is a foreign policy 
failure for the US government?
A: Primo, Iran should do 
everything she can in order 
to satisfy the basic needs of 
its population. Secondo, the 
US behavior is extending its 
national problems, including 
its domestic legislation and 
jurisprudence, by a rather 
obscure procedure to 
extraterritorial domains, is 
a kind of imperial reaction 
and thus simply out of today’s 
world.
 The US could maybe dictate 
the way how its own entities 
- companies and other actors 
- behave, but they have no kind 
of moral or legal right to extend 
their problems to the world 
outside of their boundaries. 
So, the US has no kind of right to 
intervene in Iran’s commercial 
relations with Venezuela.

Regional countries' coop. to 
ensure regional security: MP
Chairman of Iranian Parliament's National Security 
and Foreign Policy Committee said that the security 
of West Asia will be ensured with the roleplaying, 
interaction, and participation of the regional 
countries.
In his meeting with Australia's ambassador to Iran 
Lyndall Sachs in Tehran on Sunday, Mojtaba Zonnour 
voiced Iran's tendency for the development of all-out 
ties with Canberra, underlining the significance of 
the two sides' Parliament in improving relations. 
He expressed discontent with Australi's act of joining 
the US-led coalition in the Persian Gulf saying that 
"regional security can not be neither imported nor 
purchased."
The Iranian MP added that the US presence in the 
region has not helped combat the ISIS or pirates of 
the Oman Sea and the Indian Ocean.
Reacting to the remarks of the Australian PM about 
Iran's reduction of JCPOA commitments, he said the 
Australian PM had better persuade the US President 
Trump and European officials to stay committed 
to the JCPOA obligations and stop unfair sanctions 
against the Iranian nation.
"The strategic position of the Islamic Republic of Iran, 
as well as regional stability and security, has paved 
the way for investment and the development of trade, 
commerce and tourism interactions with Australia," 
Zonnour said.
Sachs, for her part, welcomed the expansion of 
Parliamentarian ties with Iran as an initial step to 
boosting cooperation in other sectors.
IRGC Commander Lauds 
Ground Force Airborne 
Division’s Self-Sufficiency
Commander of the Islamic Revolution Guards Corps 
Major General Hossein Salami hailed the advances 
made by the IRGC Ground Force’s Airborne Division 
in overhauling and modernizing military equipment.
The IRGC Ground Force’s Airborne Division 
has achieved self-sufficiency in manufacturing 
components, modernization and overhaul of aircraft, 
the senior commander said during a visit to the 
Division’s Fath Base.
It has also made headways in terms of overhauling 
attack, transport, rescue and backup helicopters, 
Major General Salami added.
He further highlighted the major role of the IRGC 
Ground Force in ensuring security in the country 
and said the Airborne Division’s backup for the land 
forces is of great significance.
Major General Salami went on to say that the 
Airborne Division units’ preparedness is in a very 
good state like that of other Ground Force units.
Iranian military experts and technicians have in 
recent years made great headways in manufacturing 
a broad range of indigenous equipment.
Iran maintains that its military capabilities pose 
no threat to regional countries, stressing that the 
Islamic Republic’s defense doctrine is entirely based 
on deterrence.

U.S has no right to intervene in Iran’s commercial 
relations with Venezuela; Expert

“Iran founds herself in a more and more 
difficult situation because of mostly USA 
illegal sanctions and the very heavy impacts 
of the coronavirus pandemic,” a political 
science professor at Tampere University 
Tuomo Melasuo said.
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 Barzani Underlines Martyr 
Soleimani’s Role in Defeat of Daesh
Senior Kurdish political leader Masoud Barzani stressed the 
“unforgettable role” played by Iranian top commander Lieutenant 
General Qassem Soleimani in the defeat of Daesh terrorists.
In a meeting with Iranian Foreign Minister Mohammad Javad Zarif in 
Erbil on Sunday, Barzani, the former President of the Kurdistan Region 
from 2005 to 2017 and the leader of the Kurdistan Democratic Party 
(KDP), pointed to strong bonds between the Iranian and Iraqi nations, 
and highlighted the unforgettable role played by Lt. General Qassem 
Soleimani in the defeat of Daesh terrorists.
Lt. General Soleimani, the former commander of the Quds Force of 

Iran’s Islamic Revolution Guards Corps, was assassinated in a US drone 
strike near Baghdad International Airport in January.
Barzani also gave Iran an assurance that the Iraqi Kurdistan region will 
never be used to threaten the Islamic Republic’s interests.
“The Kurdistan region will never turn into a place to threaten the 
interests and security of the Islamic Republic of Iran,” Barzani said in 
the Sunday meeting.In an interview with Sky News Arabic in 2014, 
when Daesh overran the Kurdish-populated northern Iraqi town of 
Sinjar, then president of Iraqi Kurdish Regional Government (KRG) 
Masoud Barzani said Iran was the first country to provide Iraq’s 
embattled Kurdish region with weapons to fight off the terrorist group.
“We have to tell the truth. On our first night, when we were attacked 
by ISIL (Daesh), Iran sent us two airplanes full of weapons. This was a 
great help for that moment,” Barzani said at that time.

At a joint press conference with 
Zarif in Erbil back then, Barzani 
said, “We asked for weapons 
and Iran was the first country 
to provide us with weapons and 
ammunition.”
In the Sunday meeting held in the 
Iraqi Kurdistan region, Zarif said 
for his part that Tehran has always 
sought friendly relations between 
Baghdad and Erbil.
The two sides also stressed the need for expansion of 
business relations while observing health protocols in the wake of 
the COVID-19 outbreak.

Primo, Iran should 
do everything 
she can in order 
to satisfy the 
basic needs of 
its population. 
Secondo, the 
US behavior is 
extending its 
national problems, 
including 
its domestic 
legislation and 
jurisprudence, by 
a rather obscure 
procedure to 
extraterritorial 
domains, is a 
kind of imperial 
reaction and thus 
simply out of 
today’s world.
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Black 
boxes of 
Ukrainian 
plane 
arrive in 
Paris: 
Canada
 Canadian 
Foreign Minister 
Francois-Philippe 
C h a m p a g n e 
confirmed on 
Sunday that the 
black boxes of Flight 
752, the Ukrainian 
passenger plane 
that was mistakenly 
downed near 
Tehran in Jan., had 
arrived in Paris.
In a tweet 
on Sunday, 
Champagne wrote 
that the black boxes 
are expected to be 
brought to France’s 
air accident agency, 
BEA, on Monday 
for analysis, 
C h a m p a g n e 
said, adding 
that Canadian 
transportat ion 
officials would be 
present.
On Saturday, Iran’s 
deputy foreign 
minister said the 
boxes had been 
sent to France for 
analysis.
The Tehran-
Kyiv flight was 
unintentionally 
shot down by an 
air defense unit 
shortly after taking 
off from Tehran on 
January 8, killing 
all 176 passengers 
and crew members 
on board. Among 
the victims of the 
PS752 flight, many 
were Iranian-
Canadians, but 
there were also 
victims from 
Sweden, the 
United Kingdom, 
Afghanistan, and 
Ukraine.
The incident came 
as Iranian air 
defenses were at 
the highest level of 
alert following the 
country’s missile 
attacks against US 
bases in Iraq, which 
came in retaliation 
for Washington’s 
assassination of 
senior Iranian 
c o m m a n d e r 
Lieutenant General 
Qasem Soleimani.
Tehran has agreed 
to compensate 
the families of the 
foreign victims of 
the downed plane.

Iran
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 Ryan Warned Trump 
Was Losing Key Voters in 
Wisconsin, Other States
 Former US House Speaker Paul Ryan (R-Wis.) recently warned 
during a private gathering that President Donald Trump risks losing 
Wisconsin and other key states to former Vice President Joe Biden in 
November, according to The New York Times.
A partial transcript of Ryan's remarks at an event hosted by Solamere, 
a company linked to Sen. Mitt Romney (R-Utah), whom Paul shared a 
presidential ticket with in 2012, revealed that the former GOP House 
leader fears Trump could lose his home state as well as other states he 
carried in 2016, including the GOP stronghold of Arizona.
Arizona, Ryan said, was “presently trending against us," according to 
the transcript obtained by the Times. He added that other states were 
also potential Biden pickups.
“Biden is winning over Trump in this category of voters 70 to 30, and 

if that sticks, he cannot win states like Wisconsin, Michigan and 
Pennsylvania," said Ryan.
The Trump campaign dismissed those concerns in a statement 
provided to The Hill.
“We continuously track 17 states that will determine who the 
next president is – and that includes Wisconsin, Arizona, and 
Pennsylvania. President Trump has been, and remains, in strong 
position in all 17 those states and be re-elected. Joe Biden is a 
weak candidate who is obviously a hapless tool of the extreme 
left. President Trump kept his promises, has a strong record of 
achievement for the American people, and will be re-elected," said 
Tim Murtaugh, a Trump campaign spokesman.
Ryan's warning comes as Trump's reelection prospects appear 
to have taken a hit amid a slew of new polls showing the president 
trailing Biden by double digits nationally.
In a new interview with Fox News this weekend, the US president 
insisted that his polling did not show the entire scope of his strength 
with voters and referred to them as "fake polls."

“I'm 
not losing, because 

those are fake polls. They were fake in 2016 and now 
they're even more fake. The polls were much worse in 2016,'' said  
Trump.

News



Mahmoud Mousavi Majd spying for CIA, Mossad 
executed
Iran’s Judiciary announced that Mahmoud Mousavi Majd who was linked 
with CIA and Mossad and has provided them with intelligence from 
security bodies, especially armed forces including the IRGC was executed 
on Monday morning.
Mahmoud Mousavi Majd, who was accused of spying on CIA and Mossad and 
sentenced to death by the court of justice, has been executed on Monday.
He had betrayed and shared information about the whereabouts of martyr Soleimani with 
enemies.He passed on security information to the Israeli and American intelligence agencies 
about Iran’s armed forces, particularly the IRGC.

 Iranian Foreign Minister 
Mohammad Javad Zarif 
in a message referred to 
his fruitful talks with Iraqi 
Kurdish officials, saying 
neighbors are "our priority".
"Fruitful continuation of visit 
to Iraqi Kurdistan Met with 
KDP President @masoud_
barzani, Iraqi Kurdistan 
Region Pres. @IKRPresident 
and Region PM @masrour_
barzani," Zarif wrote on his 
Twitter account on Monday.
"Strong relations with all 
Iraqis remain a cornerstone 
of Iran's policy. Our 
neighbors are our priority," 
he added.The Iranian foreign 
minister arrived in Erbil late 
on Sunday at the invitation 
of Iraqi Kurdistan Region's 
President Nechirvan 
Barzani. He was welcomed 
upon his arrival by Vice 
President for Iraqi Kurdistan 
Region Jaafar Sheikh 
Mustafa.

CALL TO PRAYER TIME IN ISFAHAN

WEATHER
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Morning call to prayer : 
04:35:51   
Noon call to prayer : 
13:09:48  
Evening call to prayer: 
20:28:29  
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U.S has no right to 
intervene in Iran’s 
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with Venezuela; 
Expert
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The experimental drug known as 
SNG001 is an inhaled formulation 
of beta-interferon developed by the 
pharmaceutical company Synairgen and 
was given to patients in hospital with 
COVID-19 who needed oxygen assistance.
Although the treatment had already been 
shown to improve the recovery of asthma 
and COPD (chronic obstructive pulmonary 
disease) patients who had other lung 
infections, such as flu, it was not known if it 
would help coronavirus patients.
The trial was conducted on a double-blind 
and placebo-controlled basis meaning 
neither the researchers nor the patients 
knew whether they were receiving 
SNG001 or a placebo.
It found the number of patients who ended 
up developing the most severe form of the 
disease - to the point where they required 
ventilation or they died - was reduced by 
79% for those taking SNG001 compared 
with those on the placebo.
Patients who received SNG001 were 
also more than twice as likely to recover 
over the course of the treatment period, 
meaning they suffered no limitations on 
their normal activities, than those on the 
placebo.
Three people who took part in the trial 
died after being randomly assigned to the 
placebo, Synairgen confirmed. There were 
no deaths among those patients treated 
with SNG001.
The drug is an inhaled formulation of beta-
interferon which a naturally occurring 
protein that orchestrates the body's anti-
viral responses, and is also used to treat the 
auto-immune disease Multiple Sclerosis.

Scientists believe it will prevent the 
coronavirus from taking over lung cells to 
make further copies of itself.
Professor Tom Wilkinson, the chief 
investigator on the trial and a professor 
of respiratory medicine at the University 
of Southampton, said the team was 
"delighted with the positive data produced 
from this trial".
"The results confirm our belief that 
interferon beta - a widely known drug that, 
by injection, has been approved for use in 
a number of other indications - has huge 
potential as an inhaled drug to restore 
the lung's immune response, enhancing 
protection, accelerating recovery and 
countering the impact of SARS-CoV-2 
virus."
Professor Stephen Holgate CBE, the 
professor of immunopharmacology 
at the University of Southampton, said 
recognizing that the coronavirus "is 
known to have evolved to evade the initial 
antiviral response of the lung" was a 
valuable insight, Sky News reported.
"Our treatment of giving high local 
concentrations of interferon beta, a 
naturally occurring antiviral protein, 
restores the lungs ability to neutralize the 
virus," added Professor Holgate, who is 
also the co-founder of Synairgen.
He said it would work on "any mutation 
of the virus or co-infection with another 
respiratory virus such as RSV or influenza, 
as could be encountered in the winter if 
there is a resurgence of COVID-19".

 Behrouz Aqaei said the shipment was 
carried out through Shahid Beheshti Port 
in Chabahar, Tehran Times reported.
The official further said that while the 
world is affected by the coronavirus 
pandemic, Shahid Beheshti Port in 
Chabahar has taken a big step to facilitate 
trade between Central Asian countries 
and Afghanistan and the countries of 
South and Southeast Asia and the Far 
East by establishing regular container 
transportation services.
Stating that Afghanistan's first transit 
shipment of dried fruit was sent to 
Tianjin Port in China, he said that 
the cargo was sent to the Indian port 
of Mundra via Chabahar, which was 
unloaded at that port and loaded on 
another ship to its final destination.
During the past month, Afghanistan sent 
three transit consignments to India via 
Shahid Beheshti Port in Chabahar.
On July 1, Aqaei announced that 
Afghanistan sent 39 containers with 
a total capacity of 76 twenty-foot 
equivalent units (TEU) to India through 
Iran’s Chabahar port.
According to the official, 30 refrigerated 
containers and nine conventional ones 
(a total of 76 TEUs) were shipped from 
Chabahar Port on June 30 heading for the 
Indian ports of Mandra and Nhava Sheva.
In 2016, Iran, India, and Afghanistan 
decided to jointly establish a trade route 
for land-locked Central Asian countries.
India sent its first consignment of wheat 
to Afghanistan through Iran’s Chabahar 
Port back in 2017.
Later, Afghanistan officially started 
exporting goods to India through 

Chabahar Port in a ceremony held in 
early February 2019.
The event was attended by Afghan 
President Ashraf Ghani, along 
with Iranian Ambassador to Kabul 
Mohammadreza Bahrami and Indian 
Ambassador to Afghanistan Vinay 
Kumar.
In November 2019, Afghanistan 
Ambassador to Tehran Abdul Ghafoor 
Liwal said his country was planning to 
increase commodity transit through 
Chabahar Port.
“Chabahar is an economic and a transit 
bridge for Afghanistan and we are 
going to expand our economic relations 
through increasing exports and imports 
through Chabahar,” he said.
Earlier this month, Head of Iran-
Afghanistan Joint Chamber of Commerce 
Hossein Salimi announced that the 
Central Bank of Iran (CBI) has approved 
Afghanistan’s Ghazanfar Bank to open a 
branch in southeastern Chabahar Port 
for facilitating trade activities in the port.
As Iran's only oceanic port, Chabahar 
consists of two separate ports named 
Shahid Kalantari and Shahid Beheshti, 
each of which has five berths.
Iran has awarded the development 
project of this port to India, and the South 
Asian country committed $500 million to 
build two new berths in this port.
India has doubled the allocated 
funding for the development of the 
port in its national budget bill for  
2020.

Experimental Drug Prevents %79 of COVID19- 
Cases Progressing in Trial

Afghanistan’s 1st Transit Goods Shipped to 
China via Iran’s Strategic Port

Researchers trialing an experimental drug on critically ill 
coronavirus patients say it prevented their disease from 
progressing in %79 of cases.

Afghanistan’s first transit goods to China via Iran’s 
southeastern Chabahar Port were shipped, said the director-
general of Ports and Maritime Department of Sistan and 
Balouchestan Province, where Chabahar lies.

In November 
2019, Afghanistan 
Ambassador to 
Tehran Abdul 
Ghafoor Liwal 
said his country 
was planning 
to increase 
commodity transit 
through Chabahar 
Port.

"The results 
confirm our 
belief that 
interferon beta - a 
widely known 
drug that, by 
injection, has 
been approved 
for use in a 
number of other 
indications - has 
huge potential as 
an inhaled drug 
to restore the 
lung's immune 
response, 
enhancing 
protection, 
accelerating 
recovery and 
countering the 
impact of SARS-
CoV2- virus."



با گرانی های افسارگسیخته برخورد می کنیم
سرپرست وزارت صمت: کسانی که می خواهند با گرانی های افسارگسیخته، سود های آنچنانی از بازار کسب 

کنند منتظر برخورد نهاد های مسئول باشند.
آقای حسین مدرس خیابانی در حاشیه نشست ستاد تنظیم بازار در مصاحبه اختصاصی با خبرنگار خبرگزاری 
صدا و سیما افزود: برخی از گرانی ها دربازار منطقی است که اگر جلوی این افزایش های منطقی قیمت را بگیریم 

ممکن است به تولید آسیب برساند، اما بخشی از این گرانی ها منطقی نیست، افسارگسیخته و ناشی از سوء استفاده 
عده ای خاص است که می خواهند در تلاطم بازار سود های آنچنانی به جیب بزنند که حتما با این موارد برخورد 

خواهیم کرد.
وی اضافه کرد: با آن بخش از واحد های تولیدی، کسبه، مراکز عرضه، واسطه ها و شبکه های توزیع که به ناحق می خواهند اجحاف 

مضاعفی در حق مردم روا بدارند حتما برخورد بازدارنده خواهیم داشت.
سرپرست وزارت صمت گفت: در سه ماهه نخست امسال هم تولیدات در همه حوزه ها از افزایش خوبی برخوردار بود و هم با تصمیم خوب ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت بخشی از کالا های موردنیاز در بنادر و گمرکات کشور با شتاب بیشتری ترخیص شده و می شود که این دو مورد به 

فراوانی کالا و آرامش بازار کمک می کند.

برای دریافت وام کرونایی، چه وثایقی لازم است؟
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی جزئیات تضامین و وثایق تسهیلات حمایتی کرونا کسب و کارها را 

اعلام کرد.
به گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، مطابق جدول ارائه شــده از سوی این وزارتخانه مبلغ 
تسهیلات ویژه کسب و کار کرونا در صورتی که تسهیلات تا ۱۶۰ میلیون ریال باشد، سفته فرد متقاضی 

یا چک به تشخیص بانک، تســهیلات ۱۶۰ تا ۴۸۰ میلیون ریال نوع وثیقه سفته فرد متقاضی یا چک 
به تشخیص بانک به همراه یک ضامن )واحد اقتصادی دیگر یا کارمند(، مبلغ تسهیلات ۴۸۰ تا ۱,۶۰۰ 

میلیون ریال و نوع وثیقه سفته فرد متقاضی یا چک به تشخیص بانک به همراه ۲ ضامن )واحد اقتصادی دیگر یا 
کارمند(، مبلغ تسهیلات ۱,۶۰۰ تا ۲,۰۰۰ میلیون ریال با نوع سفته فرد متقاضی یا چک به تشخیص بانک به همراه ۳ 

ضامن )واحد اقتصادی دیگر یاکارمند(، مبلغ تسهیلات از ۲,۰۰۰ میلیون ریال بالاتر و با نوع وثیقه ارائه تضمین صادره ازسوی صندوق های 
ضمانت و یا بنا به تشخیص بانک ارائه وثایق متعارف و سقف مبلغ سفته ۱.۵ برابر اصل و سود تسهیلات است.

گفتنی است؛ پرداخت تسهیلات حمایتی به کسب و کارهای آسیب دیده از کرونا یکی از سیاست های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
در جهت حفظ اشتغال بنگاه ها و صیانت از نیروی کار است که تا ۵ مرداد ماه مهلت ثبت نام آن تمدید شده است.

مهر
گـــزارش
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 بحث تولید مسکن 
همواره تحت تأثیر 

عواملی مانند تأمین 
زمین، ارائه تسهیلات 

و مصالح ساختمانی 
بوده است

اقتصاد ایران
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افزایش وام ضروری 
بازنشستگان کشوری 
از 7 به ۱0 میلیون تومان

معاون توســعه مدیریــت و منابع 
صندوق بازنشســتگی کشــوری 
از افزایــش رقــم وام ضــروری 
بازنشستگان کشوری از هفت به ۱۰ 

میلیون تومان خبر داد.
به گزارش صندوق بازنشســتگی 
کشوری، فتح الله شــعبانی گفت: 
نوبت چهــارم از مرحلــه دوم وام 
ضروری بازنشســتگان کشوری به 
میزان ۱۰ میلیــون تومان خواهد 
بود که تــا پایان هفته به حســاب 
متقاضیان واجد شرایط واریز خواهد 

شد.
وی با بیان اینکه پیش از این قرار بود 
مرحله دوم وام ضروری بازنشستگان 
کشوری به رقم هفت میلیون تومان 
در هفت نوبت بــرای ۲۰۰ هزار نفر 
از واجدین شــرایط پرداخت شود، 
افزود: تاکنون این تسهیلات هفت 
میلیــون تومانی در ســه نوبت به 
حساب حدود ۷۵ هزار نفر از واجدان 

شرایط واریز شده است.
به گفته معاون توســعه مدیریت 
و منابع صنــدوق بازنشســتگی 
کشوری، نوبت چهارم از مرحله دوم 
وام ضروری بازنشستگان به رقم ۱۰ 
میلیون تومان افزایش یافته که تا 
پایان هفته به حساب ۲۴ هزار نفر 

واریز خواهد شد.

انتخاب
خـــبـــر
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رئیس کمیســیون عمران 
مجلس شــورای اسلامی 
گفت: متأسفانه طی چند 
سال گذشته با کاهش شدید 
تولید مسکن رو به رو بودیم 
که این نیاز انباشته شده و 
امروز تبدیل بــه یک عدد 
بزرگ و درشتی شده است. وی افزود: دولت 
طرح های مختلفی مثل مسکن اجتماعی 
و اقدام ملی تولید مسکن را در دستور کار 
خود قرار داده بود اما خروجی قابل توجهی 
نداشت به همین دلیل مجلس در این زمینه 
ورود کرده است. رضایی کوچی بیان داشت: 
از زمان نخستین جلسه رسمی کمیسیون 
عمران مجلس یازدهم تــا اکنون تمامی 
جلسات آن به بحث مسکن اختصاص داده 
شده است. وی ادامه داد: طرح تولید انبوه 
مسکن امروز در مجلس نهایی شد و قرار بر 
اینکه چهارشنبه هفته جاری تحویل هیئت 

رئیسه مجلس و اعلام وصول شود.
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اســلامی گفت: ایــن طرح بــا همکاری 
و مشــارکت مرکز پژوهش های مجلس، 

وزارت راه و شهرسازی، بخش خصوصی، 
تولید کنندگان مســکن، بانک مرکزی و 
دیگر کارشناسان تهیه و تدوین شده است.

وی افزود: عمده محورهای این طرح شامل 
تأمین زمین ارزان قیمت، تسهیلات ارزان 
قیمت و مصالح ســاختمانی ارزان قیمت 
اســت. رضایی کوچی بیان داشت: بحث 
تولید مسکن همواره تحت تأثیر عواملی 
مانند تأمین زمین، ارائه تسهیلات و مصالح 

ساختمانی بوده است.
وی در خصوص تأمین زمین ارزان قیمت 
برای تولید مسکن گفت: با توجه به اینکه 
۸۰ درصد قیمت یک واحد مســکونی به 
زمین ربط پیدا می کند تلاش شده در این 
طرح زمین هــای ارزان قیمت برای تولید 

مسکن در نظر گرفته شود.

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای 
اسلامی افزود: سالیان ســال بحثی بین 
وزارت راه و شهرسازی و جهاد کشاورزی 
در ارتباط با زمین های حرایم شهرها مطرح 
بود. وی اظهار داشــت: خوشبختانه طبق 
توافق صورت گرفته طی هفته گذشــته 
تمامی زمین های حرایم شــهرها معادل 
۲۵۰ هزار هکتار در اختیــار وزارت راه و 
شهرسازی قرار گرفته است. رضایی کوچی 
ادامه داد: این اراضی می تواند در راستای 
تولید مســکن قرار گیرد. وی در خصوص 
تســهیلات بانکی برای تولید مسکن نیز 
گفت: از سرجمع کل تسهیلاتی که بانک ها 
پرداخت می کردند کمتر از هفت درصد به 
حوزه مسکن اختصاص پیدا می کرد. رئیس 
کمیسیون عمران مجلس یازدهم افزود: در 

این طرح حداقل ۲۵ درصد تسهیلاتی که 
بانک ها پرداخت می کننــد باید در حوزه 

مسکن باشد.
وی اظهار داشت: اگر احیاناً بانکی بخواهد 
این مصوبه مجلس را اجرا نکند جرایمی 
در نظر گرفته شــده که نقش بازدارندگی 
داشته باشد. رضایی کوچی در مورد مصالح 
ســاختمانی نیز به رادیــو اقتصاد گفت: 
مصالح ساختمانی که در داخل کشور تولید 
می شود اغلب در بستر بورس قرار می گیرد 
و با قیمت های چند برابــر خرید و فروش 
می شود. وی افزود: در این قانون تاکید شد 
حتماً مصالح مورد نیاز تولید مسکن باید با 
مدیریت وزارت راه و شهرسازی بدون اینکه 
وارد بورس شود در اختیار تولیدکنندگان و 

مردم قرار گیرد.

طرح جدید مجلس برای مسکن؛ 

تولید مسکن انبوه و ارزان
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت: طرح تولید 
انبوه مسکن در مجلس به جمع بندی نهایی رسیده است و این طرح 
این هفته در مجلس اعلام وصول می شود. محمدرضا رضایی کوچی 
در یک برنامه رادیویی اظهار داشت: عمده دلیل بحران در حوزه 

مسکن کشور نبود تعادل بین عرضه و تقاضاست.

آخرین قیمت خودروها در بازار؛

خودرو همچنان در سربالایی قیمت
همزمان با افزایش قیمت ها در بازارهای طلا، ارز و مسکن رشد قیمت 
ها در بازار خودرو نیز شتاب گرفته است؛ بازار خودرو درحالی روزهای 
پرالتهابی را سپری می کند که تعداد معاملات آن به کف رسیده است 
و حجم غالب تقاضا به سمت خودروهای سفارشی از کارخانه حرکت 

کرده است.

اقدامات صورت گرفته برای کنترل رشد قیمت افسارگسیخته خودرو تاکنون 
کارساز واقع نشده است و بازار خودرو همچنان پر قدرت در مسیر افزایش قیمت 
در حرکت است. به گفته سرپرست وزارت صمت افزایش قیمت ها در بازار خودرو 
تحت تاثیر شاخص های کلان است چراکه این شاخص ها برقیمت مواد اولیه تاثیر 
می گذارند و با افزایش نرخ ارز قیمت ورقه آلمینیوم نیز افزایش پیدا می کند و 
همچنین شکاف میان عرضه تقاضا در کنار سایر عوامل به گرانی در این بازار دامن 
زده است و پیش بینی می شود در صورتی که خودروهای سفارش داده شده به 

مشتری تحویل داده شود کمی از التهاب بازار خودرو کاسته خواهد شد.
در راستا کاهش شکاف بین عرضه و تقاضا خودرو در بازار از ابتدای امسال تاکنون 
۲۱۴ هزار خودرو در کشور تحویل مشــتری داده شده است که نسبت به مدت 
مشابه سال قبل افزایش ۳۰ درصدی داشته است اما این افزایش تحویل خودرو به 
مشتریان نه تنها از سرعت رشد قیمت ها در این بازار نکاسته است بلکه با افزایش 
قیمت ها در بازارهای ارز و طلا افزایش قیمت ها در بازار خودرو شتاب بیشتری 
گرفته است.  بررسی قیمت ها در بازار خودرو در بازه ده روزه گذشته نشان می دهد 
که افزایش قیمت ها در این بازار ادامه دارد به گونه ای که قیمت پژو ۲۰۶ تیپ ۲ 
فول طی این مدت با افزایش ۴ میلیون تومانی به ۱۴۹ میلیون تومان رسیده است 
و تیپ ۵ این خودرو نیز با افزایش ۳ میلیون تومانی به ۱۸۰ میلیون تومان رسیده 
است. قیمت پژو ۴۰۵ جی ال ایکس در ده روز گذشته ۳ میلیون تومان افزایش 
یافته است و این خودرو به قیمت ۱۳۰ میلیون تومان رسیده است و پژو ۴۰۵ اس 
ال ایکس نیز با افزایش ۶ میلیون تومانی به قیمت ۱۵۰ میلیون تومان رسیده است 
و خودرو پژو پارس ساده نیز با افزایش ۵ میلیون تومانی به قیمت ۱۶۰ میلیون 

تومان رسیده است.

گــــزارش
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

ضرورت راه اندازی بورس استارت آپ در ایران
لطف الله سیاهکلی رئیس مجمع نمایندگان استان قزوین گفت:  راه اندازی بورس استارت آپ 
از طرح های خوبی است که می تواند از ســرقت ایده ها جلوگیری کرده و برای ثبت آن به نام 

صاحب اثر کمک کند.
وی با اشــاره به اهمیت کادرســازی و تربیت نیروهای ماهر و کارآمد توسط دانشگاه ها اظهار 

داشت:»یکی از دغدغه های فارغ التحصیلان دانشگاهی تأمین شغل است که باید مسیر دانشگاه 
در این جهت باشد. امروز باید زیرساخت دانشگاه به ســمت مهارت آموزی و ایده پردازی باشد تا 

دانشجویان بتوانند پس از تحصیل برای خود و دیگران شغل ایجاد کرده و دنبال پشت میز نشینی نباشند.
در میان دانشجویان افراد زیادی هســتند که ایده های خوبی دارند و اگر مورد حمایت قرار گیرند قادرند آن را به 

طرح و محصول و ثروت تبدیل کنند اما برخی نگران هستند که ایده های آنها به سرقت رفته و مورد استفاده قرار گیرد که برای 
آن باید تدبیر کنیم.

با راه اندازی بورس استارت آپ می توان از خروج ایده ها از کشور و مهاجرت جوانان جلوگیری و شرایط استفاده از ایده های دانش 
بنیان را در عرصه های مختلف مهیا کرد«.

استراتژی پرسنال برندینگ
 برنامه ای است برای رساندن 

شهرت و مسیر حرفه ای شما از 
حالت نسبتا گمنام به سرشناس 

شدن. این استراتژی شرح می دهد 
که امروز کجا ایستاده اید و می 

خواهید در آینده به چه سطحی از 
سرشناس بودن دست پیدا کنید

،،
mct ایران

یادداشـــت
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چنــد ســال قبــل، مــا 
یــک پــروژه تحقیقاتــی 
 انجــام دادیــم تــا از این 
ستاره های صنعت )ما آنها 
را متخصصان سرشــناس 
 Visible Expert
می نامیم( و استراتژی های 

برند سازی آنها سر در بیاورد.
محققان ما با بیــش از 1.000 متخصص 
سرشــناس و خریــداران خدمــات آنها 
مصاحبه کردند تا بفهمند چه اتفاقی دارد 
می افتد و آنها دقیقا برای توســعه خود و 
بازار برندهای شخصی شان چه کارهایی 
انجام می دهند. امروز می خواهم یک راز 
کوچک را با شما در میان بگذارم: بیشتر 
این متخصصان سرشناس خیلی با بقیه 

ما فرقی ندارند.
در واقع، بســیاری از آنها قبول دارند که 
باهوش ترین یــا مطلع ترین افــراد در 
حوزه های خود نیســتند. آنها نویسنده 
به دنیا نیامــده اند. آنها خطیــب به دنیا 
نیامده    اند. و بیشــتر آنها بــا کاریزمایی 

استثنائی به دنیا نیامده اند.
در عوض، آنها استراتژی پرسنال برندینگ 
شــان را از طریق آزمون و خطا توســعه 
داده  اند. این بدان معنی است که هر یک از 
آنها راهی متفاوت را دنبال کرده است و در 
این مسیر ابزارها و تکنیک های زیادی را 
امتحان کرده است. تا پایان این مقاله، شما 
یک مزیت قدرتمند خواهید داشت که این 

متخصصان نداشتند:
تحقیقات مربوطه مشــخص کرده است 
چه چیزی حقیقتا جــواب می دهد و چه 
چیزی اتلاف پول و هزینه است. بنابراین، 
لازم نیست آزمایش کنید. حتی بهتر از آن، 
من قصد دارم نقشه راه دقیقی در اختیار 
شما قرار دهم که می توانید گام به گام آن را 
دنبال کنید تا به برند و شهرت برسید. البته 

باید تفاوت برند و شهرت را بدانید
با این وجود، پیش از اینکه شــروع کنم، 
می خواهم بدانید که یک خصوصیت حیاتی 
وجود دارد که برای پیش بردن پرســنال 
برندینگ و زندگی حرفه ای خود به مرحله 

بعد به آن نیاز دارید – عزم برای پافشاری 
روی این کار.

این را از من داشته باشید که در این مسیر 
بالا و پایین های بســیاری خواهد بود و 
ممکن است لازم شود مسیرتان را اصلاح 

کنید تا دوباره به مسیر باز گردید.
اما اشــکالی ندارد. کمی تــرس و دلهره 
خواهید داشت و باید آمادگی داشته باشید 
در مقابل بادهای مخالفی که اجتناب ناپذیر 

هستند مقاومت کنید.
ساختن یک برند شخصی موفق – برندی 
که شما را به سمت سلطه بر حوزه کاری تان 
پیش ببرد – حقیقتا آسانتر از آن چیزی 

است که به نظر می رسد.
به خاطر داشته باشــید، از پایین کوه قله 

همیشه دست نیافتنی به نظر می رسد.
اما اگر بر فرایند رسیدن به قله تمرکز کنید 
– هر بار یک قدم کوچک بردارید – خیلی 
زود خودتان را بر فراز قله خواهید یافت و 
جهان زیر پای شما خواهد بود. این مسیری 

است که ارزش پیمودن را دارد!
این مقاله که در مورد »استراتژی پرسنال 

برندینگ« برای چه افرادی است ؟
من این نقشه راه را برای همه حرفه ای ها، 
متخصصــان یــا مســئولان اجرایی که 
می خواهند یک برند شــخصی بســازند 
اما نمی دانند از کجا شروع کنند ترسیم 
کــرده ام. همچنین، این نقشــه راه برای 
مدیران بازاریابی  در شرکت های خدماتی 
که وظیفه آنها آن است که سازمان و افراد 

خود را سرشناس تر کنند مفید است.
خواه یک فرد کارآفرین باشــید یا اینکه 
در 100 شرکت فورچن شــاغل باشید، 
فرایندی که من ترســیم کرده ام یکسان 
اســت. با این وجود، یک نکته وجود دارد. 
نقش شــما هر چه که باشــد، یک چیز 
بنیادی وجود دارد که مــن نمی توانم به 
شما بیاموزم – شما باید تخصص خوبی در 
رشته کاری تان داشته باشید. هیچ دانش 

تخصصی جعلی وجود ندارد.
اجازه دهید با مبانی شروع کنیم.

استراتژی پرسنال برندینگ برنامه ای است 
برای رساندن شهرت و مسیر حرفه ای شما 

از حالت نسبتا گمنام به سرشناس شدن.
این استراتژی شــرح می دهد که امروز 
کجا ایســتاده اید و می خواهید در آینده 
به چه ســطحی از سرشناس بودن دست 
پیدا کنید. پس به طور مفصل تاکتیک ها، 
ابزار و مهارت هایی که برای دست یابی به 
هدفتان نیاز دارید را شــرح خواهد داد، از 
جمله محتوای روزانه تقویم که شما را در 

مسیر روزانه تان هدایت خواهد کرد.
یک اســتراتژی که به خوبی برنامه ریزی 

شده است، عدم قطعیت را از عطش شما 
برای تخصص قابل مشاهده برخواهد داشت 
به طوری که خواهید توانســت بر انجام 
آن تمرکز کنید. یک اســتراتژی پرسنال 
برندینگ شدیدا در بازاریابی محتوا ریشه 
دارد. در واقع، بیشتر مهارت ها و ابزارهای 
شرح داده شده در این نقشه راه، مولفه هایی 

از بازاریابی محتوا هستند.
اســتراتژی پرســنال برندینگ به دنبال 
تبدیل یک متخصــص به یک متخصص 

سرشناس است.

  پنج سطح سرشناس بودن
در این کتاب، )متخصص سرشناس(، ما 
پنج سطح قابل مشاهده بودن تخصص را 

شناسایی کرده ایم :

  سطح 1: متخصصان مقیم.
این متخصصان در درون شــرکت های 
خود و از سوی مشتریان شان مورد احترام 
هستند، اما در بیرون از این مخاطبان دیده 
نمی شوند. بیشتر متخصصان سرشناس 

کارشان را از اینجا شروع می کنند.

  سطح 2: قهرمانان محلی.
این افراد شروع کرده اند به اینکه در بیرون 
از شرکت های شان نیز شناخته شوند. آنها 
بیشتر در جوامع کسب و کار محلی فعال 
هستند، اغلب مراسم های کسب و کار و 
وبلاگ ها صحبت می کننــد. آنها حتی 
کســب و کارهای جدید کوچکی نیز به 

شرکت های شان می آورند.

  سطح 3: ستاره های در حال صعود.
این متخصصان شهرت و اعتباری منطقه ای 
پیدا کرده اند. آنها بین هم رده های خود در 
این مناطق نسبتا شناخته شده هستند 
و اغلــب در حوره تخصــص خود مطلب 

می نویسند.  ســتاره های در حال صعود 
کســب و کارهایی با کیفیت بالاتر ایجاد 
می کنند و دســتمزد هــای بالاتری هم 

می گیرند.

  سطح 4: راک استارهای صنعت.
این نام ها در سراسر کشور به خاطر کنج 
امن در حوزه تخصص شان شناخته شده 
هستند. آنها مشــتریان و دستمزدهای 

ممتاز را جذب می کنند.
در نتیجه، آنها به دارایی های قابل توجه 

برای شرکت های شان تبدیل می شوند.

  سطح 5: سوپر استارهای جهانی.
متخصصان نخبه جهانی، سوپر استارهای 
جهانی از کنج امن خود خارج شده اند و به 
طور گسترده تری در صنایع خود شناخته 
شده اند. آنها بالاترین دستمزدها را مطالبه 
می کنند و شــرکت ها در سراسر جهان 

می خواهند با آنها ارتباط داشته باشند.
پیش از آنکه بی درنگ به سراغ سوپر استار 
جهانی بروید، به خاطر داشته باشید که هر 
مرحله بالاتر نیازمند صرف زمان و تلاش 

بیشتر نسبت به مرحله قبلی است.
به عنوان نمونــه، عموما حرکت از مرحله 
متخصص مقیم به قهرمان محلی از حرکت 
کردن از راک استار صنعت به سوپر استار 

جهانی راحت تر است.
برای تبدیل شــدن به یک نام خانوادگی 
جهانی، احتمالا نیاز خواهید داشــت که 

بیشتر زمان آزادتان را صرف کنید.
آیا اشتیاق و انگیزه کافی را دارید تا بر این 
کار پافشاری کنید؟ تنها خود شما هستید 

که می توانید به این سوال پاسخ دهید.

  مزایای یک استراتژی برندینگ 
شخصی قدرتمند

جدا از تقویت کردن خویــد، وجود یک 
برند شخصی قدرتمند چه مزایای دیگری 
می تواند داشته باشــد؟ برای تازه کارها، 
متخصص های سرشناس پول بیشتری 
در می آورند. اغلب، خیلی بیشتر. نمودار 
زیر نرخ دستمزهای نسبی برای هر سطح 

از متخصص سرشناس را نشان می دهد.
همانطور که می بینید، خریداران تمایل 
دارند 13 برابر بیشتر برای یک سوپر استار 
جهانی نسبت به یک فرد حرفه ای متوسط 

پرداخت کنند.
اما حتی متخصصان ســطح 1 نیز مزیت 
قابل توجهی نســبت به بــرادران تمایز 

نیافته شان دارند.
دلیــل اینکه ســتاره هــا مــی توانند 
دستمزدهای بیشتری از خریداران بگیرند 
آن است که بســیاری از خریداران تمایل 
دارند اضافه ارزشی بابت متخصصانی که به 

آنها ایمان دارند پرداخت کنند.
آنها مایل هســتند بابت این اطمینان که 
یک متخصص سرشناس دانش و تجربه 
بیشتری برای آنها به همراه خواهد داشت و 
مشکل آنها را زودتر و با دقت بیشتری حل 
خواهد کرد هزینه بیشتری پرداخت کنند.

نرخ بالاتر دستمزد تنها مزیت نیست.

  برخی مزیت های دیگر :
متخصصان خیلی سرشناس توجه رسانه ها 
را بیشــتر جلب می کنند. زمانی که یک 
گزارشگر به نقل قولی از یک فرد ذیصلاح 
نیــاز دارد، به متخصصانی کــه پیوندی 
تنگاتنگ با موضوع مورد نظر دارند تماس 

می گیرد.
متخصصان سرشــناس قادر هســتند 
شراکت های ارزشمند، و با سازمان های 

مطلوب تر، را خیلی راحت تر حفظ کنند.
همچنین همانطور که پیشتر گفته شد، 
آنها مشــتریانی با کیفیت بالاتر را جذب 

می کنند.
در بسیاری از موارد، مشــتریان به دنبال 
یک متخصص خواهند گشــت و فرایند 
پیشــنهادهای رقابتی را بــه کلی قطع 
خواهند کــرد. این امر زمانی اســت که 
 آنها مــی داننــد آن فرد جــواب خواهد

 داد!
متخصصانی کــه از برندهای شــخصی 
قدرتمند برخوردارند به شرکت های شان 

سود می رسانند.
به واسطه یک اثر هاله، شهرت و اعتبار یک 
متخصص اغلب به سازمانی که او برای آن 

کار می کند نیز سرریز می شود.
این رابطه می تواند تاثیراتی واقعی بر برند 
شرکت و توسعه مشتریان احتمالی شرکت 

داشته باشد.
بر اساس تحقیق ما، به طور متوسط حدود 
دو سوم از متخصصان سرشناس این تاثیر 

قابل توجه را بر شرکت های شان دارند.
در مورد خریداران چطور؟ آنها بیشتر به 

دنبال چه نوع متخصصانی هستند؟
تحقیقات نشــان می دهد که بیشترین 
تقاضا بــه متخصصان ســطح 4 مربوط 

می شود.
خریداران تمایل دارند 13 برابر بیشتر برای 
یک سوپر استار جهانی نسبت به یک فرد 

حرفه ای متوسط پرداخت کنند.

نقشه راهی برای مدیران، وکلا و پزشکان؛ 

استراتژی پرسنال برندینگ
آیا هرگز به این موضوع فکر کرده اید که چرا افرادی خاص 
در رشته شما از هیچ به شهرتی بالا دست پیدا می کنند؟ 
این متخصصان توجه همه رسانه ها را جلب می کنند، در 
کنفرانس های سران سخنرانی می کنند و بهترین مشتریان 

را جذب می کنند.
آیا این مردان و زنان باهوش تر از ما هستند؟ یا آیا آنها به 
استراتژی پرسنال برندینگ جادویی دست پیدا کرده اند 

که بقیه ما از آنها بی اطلاع هستیم؟

برای تبدیل شدن 
به یک نام خانوادگی 
جهانی، احتمالا نیاز 
خواهید داشت که 

بیشتر زمان آزادتان را 
صرف کنید

عزم جزم دولت برای ورود استارت آپ ها به بازار سرمایه

سهام اولین شرکت استارت آپی هفته اول مرداد ماه در 
بورس عرضه می شود و اعلام این خبر از سوی وزیر اقتصاد 

نشان می دهد دولت عزم خود را جزم کرده است.

شرکت های نوپا یا استارت آپ ها، کسب وکارهایی هستند که معمولاً به تازگی و در نتیجه 
کارآفرینی ایجاد شده اند، رشد سریعی داشــته و در جهت تولید راه حلی نوآورانه و دوام 
پذیر ارائه می دهند. چندی است که به دنبال رونق کار استارت آپ ها در میان کسب وکارها 
و عزم جدی دولت برای ورود شرکت های فعال در حوزه اقتصاد دیجیتال به بازار سرمایه 

خبرهایی مبنی بر ورود این شرکت ها به بازار سرمایه شنیده می شود و علاوه 
بر اینکه تا چند هفته آینده شاهد ورود شرکت های اینترنتی به بازار سرمایه 
خواهیم بود از نظر زیرساختی نیز سازمان بورس و اوراق بهادار با هدف توسعه 
سریع سامانه های نرم افزاری و همچنین حمایت از شرکت های دانش بنیان، 
بخشی از فعالیت های مربوط به تحلیل و تولید سامانه های نرم افزاری را برون 

سپاری خواهد کرد.
همچنین برای تامین مالی روش های متنوعی وجود دارد که یکی از این روش ها 
تامین مالی از طریق بازار سرمایه اســت. در مقابل شاید مهم ترین بنگاه های 
اقتصادی که نیاز به تامین مالی داشته باشد استارت آپ ها هستند. ورود یک 
کسب وکار به بازار سرمایه یا به عبارت دیگر عرضه سهام آنها در بورس، پدیده 
خوشایندی برای آن کسب وکار محسوب می شود. به ویژه برای کسب وکارهای 
استارت آپی که توانســته اند مراحل پرچالش رشد و جذب سرمایه ها از منابع 
مختلف را پشت سر گذاشته و با ورود به بورس، برای اهداف بلندمدت خود محیا 

شوند این امر حائز اهمیت تر به شمار می آید.

  ورود استارت آپ ها به بازار سرمایه
از سوی دیگر بنابر گفته وزیر اقتصاد بزرگ ترین شرکت های اینترنتی ایران شامل دیجی 
کالا، کافه بازار، تپسی، فیلیمو و شیپور تا دو ماه آینده وارد بورس خواهند شد و سهام اولین 
شرکت استارت آپی در هفته اول مرداد ماه در بورس عرضه می شود و اعلام این خبر از سوی 
وزیر اقتصاد نشان می دهد دولت عزم خود را جزم کرده است تا ورود شرکت های فعال در 

حوزه اقتصاد دیجیتال به بورس تسهیل گردد.

  شناسایی شرکت های فناوری اطلاعات فعال در حوزه بازارسرمایه
در سمت دیگر بازار سرمایه با افزایش متقاضیان ورود به بورس در چهار ماه اخیر و صدور 
4 میلیون کد بورســی اختلالاتی که تا پیش از این در زمینه ضعف هســته معاملاتی 
 وجود داشت بیشتر نمایان شــد و این امر باعث سردرگمی ســهامداران و کارگزاری ها

 شد.
بهنام حکاک زاده رئیس اداره توسعه و هوشمندسازی سازمان بورس و اوراق بهادار در این 
زمینه خبر از برون سپاری بخشی از فعالیت های مربوط به تحلیل و تولید سامانه های نرم 
افزاری به منظور توسعه سریع زیرساخت ها و همچنین حمایت از شرکت های دانش بنیان 
داد و گفت: با توجه به سرعت رشد و توسعه بازارســرمایه، ضروری است تمام خدمات و 
فرآیندهای سازمان الکترونیکی شده و علاوه بر آن باید به سمت هوشمندسازی سامانه ها 

حرکت کرد.
وی توسعه و هوشمندسازی سازمان بورس و اوراق بهادار در مسیر تولید و توسعه سامانه های 
نوین را لازمه حرکت همگام با توسعه بازار سرمایه دانست و خاطرنشان کرد: این هدف، 
بدون بهره گیری از بخش خصوصی و توان تیم های استارت آپی و جوانان مستعد کشور، 
محقق نخواهد شد و از این رو، این اداره، شناسایی شرکت های نرم افزاری و استارت آپ های 
فعال در حوزه شناخت و تحلیل نرم افزارها و در حوزه توسعه و تولید را در دستور کار خود 

قرار داده است.
رئیس اداره توسعه و هوشمندسازی سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه در این مسیر 
تسلط کارشناسان به مفاهیم مالی و بازار سرمایه و همچنین شناخت ارکان این بازار مزیتی 
مهم به شمار می آید، افزود: به منظور تسهیل ورود شرکت های استارت آپی و فین تکی به 

بازار سرمایه، برخی از شروط دشوار انتخاب شرکت ها حذف شدند.

بانک و صنعت
گــــــزارش

استارت آپ

رئیس دانشکده اقتصاد 
دانشگاه اصفهان:

راه اندازی بورس املاک 
کاربردی ندارد

رئیس دانشــکده اقتصاد دانشگاه 
اصفهان گفت: ایجاد بورس املاک 
به دلیل ناهمگن بــودن این کالا، 
کاربردی نــدارد. راه اندازی بورس 
برای کالاهای همگنی نظیر سکه 
طلا، ورق فولاد یا کاتد مس کاربرد 

دارد.
ســعید صمدی درباره راه اندازی 
بورس املاک و مســتغلات اظهار 
کرد: این کار من درآوردی اســت. 
ایجاد بــورس کالا زمانــی کاربرد 
دارد که کالای همگن وجود داشته 
باشــد که تفاوت آن ها از یکدیگر 
قابل تشــخیص نباشد. سکه طلا، 
ورق فولادی، کاتد مــس یا اوراق 
بهادار از این دسته هستند اما این 
مسئله درباره مسکن و به طور کل 
املاک مصداق نــدارد. وی افزود: 
اگر قصد از تأسیس بورس املاک 
صرفاً راه اندازی وبسایتی به منظور 
معرفی خریدار و فروشــنده باشد، 
دیگر نمی تــوان نام بــورس را بر 
آن اطــلاق کرد. نمی تــوان گفت 
راه انــدازی بورس امــلاک مؤثر 
نیست اما بستر لازم برای آن فراهم 
نیســت؛ اولین شرط همگن بودن 
کالاها برای معامله اســت. رئیس 
دانشکده اقتصاد دانشگاه اصفهان 
گفت: حــدود 1۷ ســال پیش از 
این، بحثی با عنوان فروش متری 
مسکن مطرح شــد که در آن یک 
مجتمع مسکونی بزرگ 100 هزار 
مترمربعی به واحدهای کوچک تر 
یک متــری تقســیم می شــود 
که نماینــده ای از همــه طبقات 
اســت. برای مثال در یک مجتمع 
1۵ طبقــه ای، قیمت ایــن واحد 
نماینده ای از طبقــه اول تا طبقه 
1۵ خواهد بود. صمدی خاطرنشان 
کرد: این واحد در واقع یک امتیاز و 
این طرح قابل اجرا است اما اجرای 
آن نیز کار ساده ای نبوده و قوانین 

مخصوص به خود را نیاز دارد.
رئیس دانشــکده اقتصاد دانشگاه 
اصفهان در پاسخ به این سوال که 
راهکارهای ساماندهی آشفته بازار 
مسکن در شرایط فعلی چیست؟ 
گفت: هیچ، زمانــی که نقدینگی 
موجــود در جامعــه را افزایــش 
می دادیم باید فکر نتیجه آن را هم 
می کردیم. در شرایط تورم هرچه 
انجام دهنــد، عکس العمل بدتری 

نشان می دهد.
صمدی افــزود: تصمیمات را باید 
در شــرایط ثبــات گرفــت نه در 
دوره بحــران و برانگیختی بازارها. 
اشتباه تصمیم گیری در ایران این 
است که اشتباهات تکرار می شود 
و در بدترین شــرایط در تقلا برای 
تصمیم گیری هســتیم. وی ادامه 
داد: در شــرایط بحرانی نمی توان 
تصمیمی اتخاذ کرد که حالت عادی 
را به بازار بازگردانــد. باید پیش از 
فرارسیدن بحران، آن را پیش بینی 
کرد بــه عبارت دیگــر وقتی بازار 
عادی را تجربه می کنیم باید برای 

شرایط بحرانی آماده باشیم.
رئیس دانشــکده اقتصاد دانشگاه 
اصفهــان، گفــت: با مــرور روند 
تغییــرات صــدور پروانه هــای 
ســاختمانی، خواهیم فهمید که 
این روند، نزولی بــوده و بنابراین 
باید انتظار داشــته باشیم که دو یا 
سه ســال بعد با کمبود مسکن رو 
به رو شــویم اما برگزاری جلسات 
مختلف در حالی که همه چیز بهم 
ریخته است فایده ای ندارد؛ آزموده 

را آزمودن خطاست.

ایمنا
تحلیــل بورس

ISFAHAN
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